
2015 

Bestyrelsesmøde i Gladur den 27. januar 2015 
Til stede var: Hanne Møller Andersen, Louise Lund, Betina Foldbjerg Nielsen, Rikke Amstrup Jensen og 

Kristina Pedersen. 

Konstituering af bestyrelsen:  

Formand: Betina Nielsen fortsætter 

Næstformand: Rikke Jensen 

Kassér: Kristina Pedersen 

Referent/sekretær: Louise Lund 

Medlemsrepræsentant: Hanne Møller 

Erik og Verner udgør turudvalget men bestyrelsen hjælper med at finde ture og datoer. For at det ikke skal 

blive for uoverskueligt at arrangere ture, kan man sagtens opfordre folk til at tage madpakke med, så 

arrangørerne ikke behøver stå med forplejning også. 

Hjemmeside:  

Pia Olsen og Stine Lomholt står for at opdatere hjemmesiden. Det er vigtigt at hjemmesiden bliver 

opdateret jævnligt så afholdte arrangementer bliver fjernet. Der blev desuden talt om mulighed for at 

lægge en overskuelig kalender ind på Gladurs hjemmeside, hvor man evt. også kan lægge andre 

”hestearrangementer” ind. 

Kommende arrangementer:  

Bestyrelsen opfordrer sig selv og alle Gladurs medlemmer til at lave fællesture til diverse relevante 

arrangementer bl.a. hingstekåring i Herning 5.-8. marts, Bededagsstævne, VM i Herning 3.-9. august osv.! 

Der blev talt om at arrangere en overnatningstur i Klosterheden, datoen for denne er dog endnu uvist og 

måske bliver det først næste år. 

Lena vil gerne stå for en fællestur fra Møllegaarden søndag den 22. marts. 

Der vil blive lavet et hyggeligt afslutningsarrangement på sæsonens sidste onsdag i halen. 

Det store Gladur stævne planlægges til 23. maj. 

Der bliver evt. afholdt en springaften hos Lis Steffensen til august. Rikke arrangerer med Lis. 

Den 6. september bliver der ”Vernertur”, og vi påtænker at invitere den nye terræn- og rideklub. 

Igen i år vil der på Islandshestens dag søndag den 27. september blive afholdt hyggestævne på 

Møllegaarden. Vi har brug for al den hjælp vi kan få! 

Når vi går mod lysere tider og vores aftale med Peters ridehal slutter for denne sæson, er vi velkomne til at 

fortsætte det hyggelige onsdagssamvær og gode ridt på Ingrid og Frits´ bane på Romledvej. 



Årets juleridt bliver afholdt den 29. november med gløgg og æbleskiver på Fruerhøj 

Næste møde: 3. marts hos Hanne Møller 

Generalforsamling for Køre- og Rideklubben Gladur  
17. januar 2015 på Udefriskolen i Fabjerg 

 Generalforsamling: 

Dagorden ifølge vedtægter: 

1. Valg af dirigent; Preben Andersen og referent; Lisbeth Byskov Sandgrav 

2. Bestyrelsens beretning v. formand Betina Foldbjerg Nielsen: 

Bettina fortalte om Gladurs arrangementer i 2014, af arrangementer der blev nævnt var bl.a. julefrokost, 

Ditte kursus, fællestur fra Mølgård, Agility, Pinsetur, tur til Skånsø, hyggedag i september, Torben Olsen tur, 

Bio-tur ”Mænd og heste” og pizza, juleridt til Fruerhøj. 

Af faste arrangementer har der bl.a. været åbent i Peters ridehal onsdage i vinterhalvåret. 

3. Aflæggelse af regnskab v. John Korsholm Jensen: 

John gennemgik regnskabet. I forhold til forrige år er prisen for ridehallen steget, da tilbuddet har været 

hver onsdag og ikke hver anden. 

John gjorde også opmærksom på at der ikke var søgt tilskud til klubben fra kommunen, da tilskuddet var 

mindre end lidt (174 kr.) 

4. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent – dette var der fuld opbakning til. 

5. Indkomne forslag 

1. Der har ikke været afholdt stævne i klubregi i år, da bestyrelsen ikke har haft ressourcer til 

at arrangere det. Der var stemning og opbakning til fremover at afholde stævner. På mødet 

var der flere, der ønskede at sidde i et stævneudvalg. 

2. Ture i 2015: bestyrelsen lagde op til at facebooksiden kunne bruges, som et sted hvor man 

kunne arrangere impulsive ture. Herudover var der tale om at få turudvalget på banen igen 

og at dette udvalg ville være åbent for forslag til ture i hele Gladurs område. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

1. På valg var Kristina Brochmann Pedersen og Louise Lund. Begge ønskede genvalg og blev 

genvalgt. 

2. John Korsholm ønskede at udtræde af bestyrelsen. Suppleant Hanne Andersen træder i 

Johns sted. 

3. Valg af 2 nye suppleanter: Lisbeth Sandgrav og Anette Hedegaard blev valgt som 

suppleanter. 

7. Valg af revisor (2 år på skift) 

1. På valg er Palle Høyberg, og ved telefonisk samtale med Palle, sagde Palle ja til at blive 

genvalgt som revisor. 



8. Eventuelt 

Under evt. var der stemning for, at der blev fundet følgende udvalg: 

 Stævne udvalg: 

- Hanne Nygaard 

- Tanja Højland 

- Anne Zeebroek 

- Kari Skov 

- Lisbeth Byskov Sandgrav. 

Kursus/undervisningsudvalg: 

- Tanja Højland 

- Ingrid Dalgaard 

- Majbrit Lauritsen 

 Tur udvalg: 

- Verner Bruun 

- Erik Lauritsen 

- Med hjælp af bestyrelsen 

 Ingrid Dalgaard nævnte herudover at man onsdage i sommerhalvåret var velkommen til at ride på deres 

bane på Romledvej 7. Pris: 20 kr. pr gang til banepleje. 

 

2014 

Bestyrelsesmøde i Gladur den 30. juni 2014 
Til stede var: Betina Foldbjerg Nielsen, Louise Lund, John Korsholm og Kristina Pedersen 

Klubben har fået en forespørgsel på afholdelse af D-stævne samt opfølgning på Alrid. 

Vi vil forsøge at stable et D-stævne på benene i foråret 2015. Det vil blive taget op til generalforsamlingen, 

hvor der også vil blive efterlyst hjælpere til stævnet. 

Klubben vil ikke selv afholde Alrid-stævne lige foreløbig. Vi kan evt. lave et mindre træningsstævne eller 

træningsdag i Klosterheden, men det kræver hjælp fra klubbens medlemmer. Indtil da opfordres 

interesserede i at bakke op om de Alrid-stævner, der bliver afholdt i andre klubber. Majbrit Lauritsen har 

skrevet et opslag på facebook ang. Fjördurs Alridstævne den 27.-28. september. 

Hyggestævne 

Der bliver afholdt hyggestævne d. 21. september på Mølgaard med de sædvanlige klasser. De fleste 



opgaver er fordelt, men vi mangler stadig nogle. På dagen regner vi med, at alle vil hjælpe til, lige som I 

plejer at være så gode til! 

Øvrige arrangementer 

- Den 19. oktober 2014 er der fællestur med Torben Olsen til Kærgårdsmølle 

- Den 30. november er der juletur til Fruerhøj 

- Den 17. januar er der generalforsamling på Udefriskolen 

- Overnatningstur i Klosterheden i 2015 

- Der vil blive arbejdet på at få Biohuset i Lemvig til at vise filmen ”Om heste og mænd” 

Referat fra bestyrelsessmøde i Gladur den 11/2-2014 
Til stede var:  
Louise Lund, Rikke Jensen, Betina Foldbjerg Nielsen, John Korsholm Jensen og Kristina Pedersen 
1)       Konstituering: 
Lonnie Dalgaard er efter eget ønske trådt ud af bestyrelsen pga. travlhed, og Louise Lund er tiltrådt i stedet. 
Hanne Andersen er dermed 1. suppleant. 

1. a.        Formand: Betina Nielsen 
2. b.       Næstformand: Louise Lund 
3. c.        Kasserer: John Jensen 
4. d.       Sekretær: Kristina Pedersen 

Derudover er der opgaven som webmaster for Gladurs hjemmeside. Det er efterfølgende blevet aftalt, at 
de der kan, mødes med Pia Roland, og så hjælper hun os i gang med selv at kunne redigere i hjemmesiden. 
2)       Skal det være obligatorisk at bruge ridehjelm ved arrangementer i klubregi? 
Ridehjelm skal altid bæres til stævner. På fællesture opfordrer klubben altid alle ryttere til at bære hjelm. 
For ryttere under 18 år er det obligatorisk. 
3)       På generalforsamlingen blev bestyrelsen opfordret til at udarbejde en telefonliste over 
interesserede hjælpere til: 

1. a.        Stævner 
2. b.       Guider til fællesture + til at stå for forplejning 

Kristina får udarbejdet en liste folk kan skrive sig på. Listen lægges ud på Facebook med en 14-dages frist 
for at skrive sig på. 
4)       Klubtøj 
John spørger i Intersport, om de stadig ligger inde med klubbens logo/tryk og om hvilket tøjudvalg, de vil 
kunne stille til rådighed (gerne softshell og t-shirts). Vil de trykke på tøj vi ikke har købt i butikken? 
Det kan også være, der er nogle i klubben der vil sponsorere tøj? 
5)       Alridstævne 
Det har været på tale, at klubben skulle prøve at arrangere et alridstævne. Dette kræver dog en del 
planlægning og frivillig hjælp, så idéen med et åbnet weekend alridstævne er pt. droppet pga. ressource 
mangel. 
Det kan derimod være, der vil være opbakning til, at vi får én ud og fortælle om alridstævner, og at vi evt. 
prøver at afholde et mindre alrid-/terrænstævne i klubregi. 
 6)        Diverse arrangementer: 

1. a.       Undervisning med Ditte: Betina har haft fat i Ditte, og hun kan komme og undervise søndag 
den 9. mart s i Peters ridehal. 

2. b.      Fællestur 6. april med afgang fra Mølgaard 
3. c.       Klubstævne på Romledvej til sommer. Alternativt terrænstævne. Juni 



4. d.      Heste-agility: John undersøger om vi kan få sat en heste-agilitybane op for en dag evt. i 
april/maj. Pris 200 kr pr. ekvipage ved mindst 10 stk. inkl. vejledning og mindst 7 forhindringer 
m.m. Læs evt. mere på www.denheleekvipage.dk 

5. e.      Læderkursus: Betina tager fat i Lis Steffensen og hører hende, om hun vil komme og undervise 
evt i vintermånederne. 

6. f.        Andre forslag til eftertiden: 
-          Tur til Fjand med overnatning 
-          Tur til Nationalpark Thy 
-          Generelt opfordres til at man laver fællesture til f.eks stævner, Skive trav 

Referat fra generalforsamling i Glaður den 11. januar 2014. 
Der var mødt 26 medlemmer.  

Preben Andersen blev valgt som dirigent og Kari Skov som referent.  

Bestyrelsens beretning ved formand Hanne Kristensen: – se særskilt indlæg.  

Regnskab: 

Blev fremlagt og gennemgået af John Korsholm. 

Klubben havde i 2013 et underskud på 10.126 kr. Dette var hovedsagligt pga. manglende indtægt fra 

stævne. Der er dog fortsat en tilfredsstillende egenkapital i klubben, hvilket ultimo 2013 udgør 37.116 kr. 

Regnskabet blev godkendt.  

Fastsættelse af kontingent: 

Der var spørgsmål til opkrævning af kontingent, i henhold til de nye regler som DI har pålagt klubben i 2013. 

John Korsholm redegjorde for dette, og kunne fortælle at han i samarbejde med Sporti har fået fremstillet 

en opkrævningsmetode for familiemedlemskaber, der ligner den ”gamle”, hvor hver familie får én samlet 

opkrævning. 

Enighed om, at kontingent fortsætter uændret i 2014, og at bestyrelsen fortsat får refunderet deres 

kontingent.  

Indkomne forslag: 

Brugen af Peters ridehal fremover – skal det være hver eller hver anden uge? 

Bred enighed om, at ridehallen fremover skal kunne benyttes hver onsdag. 

Dette blev afgjort ved håndsoprækning.  

Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

Hanne Kristensen og Kari Skov var på valg og ønskede ikke genvalg. 

John Korsholm var på valg og ønskede genvalg. 

Hanne Andersen var på valg som suppleant og ønskede genvalg. 

Der kom tilsagn til at opstille til bestyrelsen fra: 

John Korsholm, Rikke Amstrup Jensen, Betina Foldbjerg Nielsen, Louise Lund Fjeldgren og Majbrit Maag 

Lauritsen.  

http://www.denheleekvipage.dk/


 Efter en valgrunde blev: 

John Korsholm, Rikke Amstrup Jensen og Betina Foldbjerg Nielsen valgt til bestyrelsen, for en 2-årig 

periode. 

Louise Lund fortsætter som 1. suppleant endnu 1 år. 

Hanne Andersen blev genvalgt som 2. suppleant for en 2-årig periode.  

Valg af revisor: 

Jan Larsen blev genvalgt for en 2-årig periode. Palle Høyberg fortsætter endnu 1 år.  

Eventuelt: 

Lene Hansen efterspurgte en løsning for at tage ”gæster” med til klubbens arrangementer, evt. for et 

mindre gebyr. 

Det blev vedtaget, at folk gerne må invitere gæster med på prøve til klubbens arrangementer uden gebyr, 

og er gæsterne herefter interesseret i mere, må de melde sig ind i klubben.  

Ingrid Dalgaard efterspurgte en holdning i klubben om, at det skal være obligatorisk at bruge ride hjem ved 

arrangementer i klub regi. 

Der var mange delte meninger om dette, og det blev vedtaget, at det er op til den ny bestyrelse, at 

bestemme.  

Der blev fra bestyrelsens side forespurgt, om der i forbindelse med fremtidige arrangementer, vil være 

opbakning fra klubbens medlemmer til hjælp, til gennemførelse af disse. 

Dette var der stor opbakning til, fra de fremmødte medlemmer.  

Den nye bestyrelse blev opfordret til, at udarbejde en tlf. liste over interesserede hjælpere og til at bruge 

klubbens Facebook side, til forespørgsel om klubmedlemmers hjælp. 

2013 

Bestyrelsesmøde d. 18/11 2013 
Tilstede: 

Hanne N. Kristensen, Lonnie Dalgaard, Kristina Brochmann Pedersen, John Korsholm Jensen og Kari Skov 

Mødet blev afholdt hos Kari. 

Juletur 

Detaljerne for juleturen blev gennemgået. 

Alrid stævne 

Forslag fra Lonnie blev drøftet, om de to stævner til næste år (alrid og hyggestævne) skal byttes rundt, så 

alrid er i august måned og hyggestævne i maj. Bestyrelsen var enig om, at alrid stævnet bliver afholdt i 

august, og om der også skal være hyggestævne i foråret, vil vi være op til den nye bestyrelse at beslutte. 



Lonnie har indhentet dispensation fra DI til at afholde alrid stævnet som et officielt stævne. Lonnie skriver 

opslag til facebook og hjemmeside, for at opfordre klubbens medlemmer, til at melde sig som hjælpere til 

stævnet. John har indvilget i at banen på Mølgård kan bruges til alrid stævnet, og at der også kan laves 

cafeteria på Mølgård. Kristina spørger skoven om plads til folde m.m. 

Ridehal 

På baggrund af henvendelse fra klub medlemmer, har bestyrelsen drøftet muligheden af, at leje Peters 

ridehal hver onsdag i stedet for hver anden. Bestyrelsen blev enig om, at tage dette op til afstemning på 

generalforsamlingen, da det er svært at vurdere, hvor stor interessen egentlig er for dette hos klubbens 

medlemmer. 

Generalforsamling/julefrokost 

Hanne gennemgik liste over klubbens aktiviteter for i år, og John gennemgik klubbens økonomi for 

bestyrelsen, til brug ved fremlægning til generalforsamlingen. Ordstyrer til generalforsamlingen vælges den 

aften og Kari er referent. Lonnie sørger for indbydelse til generalforsamling og julefrokost, evt. tilmelding 

via Sporti. Hanne undersøger mulighed for mad leveret fra Marinaen. John tager musikanlæg med og 

Hanne computer med musik. Der skal være pakkespil, folk skal have pakke med til 20 kr. Hanne og Kari 

meldte sig til borddækning og John meldte sig til oprydning dagen efter. Lonnie og Kristina er desværre 

forhindret i at deltage. John spørger Anne om hun er interesseret i at hjælpe i køkkenet, og John finder 

kvittering frem fra sidste års indkøb til festen, så vi kan få bestilt drikkevarer m.m. hos købmanden. 

Kontingent 

John tager kontakt til Sporti vedr. opkrævning af kontingent for 2014. Opkrævningen skal sendes ud til 

betaling senest d. 31/12, der skal dog ikke være for lang betalingsfrist, så folk glemmer at betale. 

 

Bestyrelsesmøde d. 2/9 2013 
Tilstede: 

Hanne N. Kristensen, Lonnie Dalgaard, Kristina Brochmann Pedersen, John Korsholm Jensen og Kari Skov 

Mødet blev afholdt hos John. 

Hygge Stævne 

Planlægningen af hyggestævnet d. 29/9-13 på Mølgård blev drøftet. 

- Stævnet bliver afholdt efter samme fremgangsmåde som sidste år, med frokost kl. 12 og stævne kl. 

13. Lonnie sørger for indbydelse + tilmelding. Seneste tilmelding d. 16/9. 

- John sørger for annonce i avis. 

- Bestyrelsen vedtog at der i år tages 50 kr. i betaling for mad (klubben betaler det resterende beløb 

for maden) og der er gratis deltagelse til stævnet. Hanne undersøger vedr. pølsebord. 

- Der vil igen i år være salg af pølser, drikkevarer og kager fra bod. 

- Præmier til stævnet bliver rosetter. 

- John undersøger leje af telt, borde og stole, samme sted som vi lejede det sidste år. 

- Verner giver opvisning med hestevogn, og Erik giver hestevogns ture i skoven. 



- Frivillige til hjælp på dagen søges. 

 Alrid stævne 

Lonnie undersøger muligheden for at arrangere et Alrid stævne til næste forår. Kristina undersøger om 

”skoven” er med på ideen og vil give os lov til at bygge naturbane i skoven. Der vil blive afholdt et møde 

senere, for dem der vil være med til planlægningen. 

Ridehal 

Bestyrelsen var enige om at ”fri ridehal onsdag aften” i år bliver begrænset til, kun at være hver anden 

onsdag (i ulige uger). Fra og med oktober, til og med marts måned næste år. John tager kontakt til ridehal 

og får dette arrangeret. Hvis nogen har lyst til at arrangere undervisning disse aftener, er de velkomne til 

det. Det skal bare annonceres på hjemmesiden/facebook. 

Klubtøj 

Der skal ryddes op i det gamle klubtøj vi har liggende. Kari sørger for at kikke det igennem og alt efter hvor 

meget der er, skal det enten sælges til hyggestævnet, eller gives væk som gaver til arrangementer. Lonnie 

indhenter tilbud på nyt klubtøj. 

Generalforsamling / julefrokost 

Datoen er fastsat til d. 11/1-14. Kari sørger for reservering af festsalen på Industrivej. Bestyrelsen 

besluttede at prisen for julefrokosten bliver 100 kr. for voksne og 50 kr. for børn til og med 16 år. 

Diverse arrangementer 

Kiropraktor Patricia:  Lonnie kontakter Patricia for ny aftale i oktober. 

Horsemanship d. 27/10 rammer sammen med fælles turen fra Mølgård. Derfor rykkes fælles turen til 

weekenden før. 

Juletur: Erik og Verner arrangerer selve turen, start tidspunktet bliver rykket, så folk kan nå hjem igen, 

inden det bliver mørkt. Kristina sørger for æbleskiver og gløgg. 

Læderkursus: Der er ønske om nye læderkurser til vinter. John undersøger muligheden for dette.  

Næste møde mandag d. 18/11-13 hos Kari 

Bestyrelsesmøde d. 18/3 2013 

Tilstede:  

Hanne N. Kristensen, Lonnie Dalgaard, Kristina Brochmann Pedersen og Kari Skov 

John Korsholm Jensen kunne desværre ikke komme 

Mødet blev afholdt hos Hanne. 

Stævne 

Der er nu styr på dommerne til vores stævne, den 3. dommer blev Cecilie Venø Akselsen. 

Diverse arrangementer 

Kiropraktor: Lonnie har kontaktet Patricia som er både dyrlæge, kiropraktor og akupunktør. Lonnie prøver 

at stable 



dette på benene i maj måned i Peters ridehal. 

Horsemanship: Lonnie har kontaktet Marie Skipper, og prøver at arrangere dette i august måned. 

Undervisning: Hanne vil arrangere undervisning med Gulla fra Hellig Kildegård. 

Bestyrelsen modtog liste fra turudvalg med datoer for fællesture. Lonnie opdaterer hjemmeside med dette. 

Klubtøj 

Lonnie tager kontakt til Hekla ride udstyr og Topreiter, for at få dem til at komme med konkrete tilbud. 

 

Diverse 

Der er DI møde d. 25/3-13, men ingen af bestyrelsesmedlemmerne har mulighed for at deltage. 

Sporti har fremsendt ny tjekliste der skal udfyldes, Hanne sørger for at John får denne. 

Bestyrelsesmøde d. 6/2 2013 
Tilstede: 

Hanne N. Kristensen, Lonnie Dalgaard, John Korsholm Jensen, Kristina Brochmann Pedersen og Kari Skov 

Mødet blev afholdt hos Hanne.  

Bestyrelsen har konstitueret sig som følgende: 

Formand: Hanne 

Næstformand: Lonnie 

Kasserer: John 

Sekretær: Kari 

Medlem: Kristina 

Lonnie overtager opdatering af hjemmesiden.  

Udvalg 

Bestyrelsen opfordrer diverse udvalg, til at komme op med datoer for diverse arrangementer/ting som 

udvalgene ønsker at arrangere i løbet af år 2013. Hanne sørger for at der kommer besked rundt til de der 

sidder i udvalgene. 

Lonnie træder ud af stævneudvalg og Kristina ønsker at træde ind i stævneudvalg.  

Stævne  

Gladur afholder igen i år to stævner: 

d. 25/5-13 Stævne hos Ingrid og Frits 

d. 29/9-13 Hyggestævne på Mølgård 

Hanne og Lonnie kontakter dommere til d. 25/5. Hanne har fået ok fra dommerne Kristina og Søren. 

Hanne indkalder stævneudvalg til møde til d. 19/3 kl. 19. Alle i bestyrelsen kommer også til dette møde.  

Diverse arrangementer 

Forskellige ideer kom på bordet i løbet af mødet vedr. arrangementer for 2013: 

- Læderkursus: John kontakter Ingrid for at få navn på hende vi havde til det sidst. 

- Hestemassage/hyggedag i ridehal: Lonnie undersøger 



- Faldekursus: Lonnie undersøger 

- Horsemanship: Hanne undersøger 

- Foredrag om 1. hjælp til hesten: Kari undersøger 

- Medicinhåndterings kursus: Kristina undersøger 

- Arrangere fællesture for klubbens medlemmer til eks.: Istølt – Worldcup - DM finaledag.  

Klubtøj 

Forskellige Finde nye modeller og få ryddet op i de gamle ting/tøj. Undersøge om logo kan syes på i stedet 

for tryk. Lonnie undersøger hvor og hvordan det kan lade sig gøre.  

 

Økonomi  

Der blev brugt en del penge sidste år på diverse arrangementer, som var gratis for klubbens medlemmer. 

Det blev vedtaget, at der i år må være en mindre brugerbetaling, for at holde en sund økonomi i klubben. 

Der er stadig en del medlemmer der ikke har betalt kontingent, John får Sporti til at sende rykkere ud. 

Næste bestyrelsesmøde: d. 19/3 kl. 18.30 hos Hanne 

Referat fra generalforsamling den 19/1-13 
Referat fra generalforsamling i Glaður den 19. januar 2013. 

Der var mødt 28 medlemmer. 

Hanne Andersen blev valgt som dirigent og Ingrid Dalgaard som referent. 

Bestyrelsens beretning ved Stine Lomholt: – se særskilt indlæg. 

Fastsættelse af kontingent: Klubben må ikke fortsætte med den nuværende form for familiemedlemskab, 

idet alle medlemmer fremover skal have selvstændig opkrævning ifl. nye regler fra Dansk 

Islandshesteforening. Bestyrelsen foreslog derfor flg. ændringer: 

Enkeltmedlemskab voksne stiger fra kr. 175 til kr. 180 

Enkeltmedlemskab børn fastholdes uændret kr. 125 

Familier: 2 stk. voksne a´ kr. 180 og efterfølgende hjemmeboende børn under 18 år kr. 20/stk.  

De nye satser blev godkendt og træder i kraft for 2014. 

Regnskab blev gennemgået af Jan Larsen i Johns Korsholms fravær:  Der har i årets løb været en del 

ekstraordinære udgifter til indkøb af stævnematerialer, renovering af højtaler ligesom der i udgiften til leje 

af ridehal også ligger betaling for sæson 2013.  Der var endvidere i 2012 besluttet at lade en del af midlerne 

komme medlemmer til gode ved nogle gratis-aktiviteter, hvilket sammen med de ekstraordinære udgifter 

gav et underskud i 2012.  Der er dog fortsat en tilfredsstillende egenkapital. Regnskabet blev godkendt. 

Indkomne forslag: Ingen 

Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: Jonna Houe var på valg. Stine Lomholt var også på valg og 

havde givet tilsagn om genvalg, men bad om at blive løst fra dette, hvilket blev godkendt af de 

fremmødte.   

Bestyrelsen får fortsat deres kontingent refunderet. 



Der kom tilsagn til at opstille fra: Louise Lund, Lonnie Dalgaard samt Kristina Brochmann Pedersen. Efter en 

valgrunde blev Lonnie Dalgaard og Kristina Brochmann Pedersen valgt for en 2-årig periode. Louise Lund 

blev valgt som 1. suppleant for en 2-årig periode. Som 2. suppleant er Hanne Andersen for endnu 1 år. 

Valg af revisor: Palle Høyberg blev genvalgt for en 2-årig periode. Jan Larsen fortsætter endnu 1 år. 

Eventuelt: 

De enkelte udvalg blev justeret således: (men har stadig plads til flere): 

Stævneudvalg:  Hanne Kristensen, Lonnie Dalgaard, Stine Lomholt og Lisbeth Sandgrav. 

Turudvalg:  Verner Bruun, Erik Lauritsen, Jonna Houe og Lena Dalsgaard. 

Ungdomsudvalg: Lotte Byskov Poulsen, Ninna Foldager og Anette Hedegaard. 

Lene Hansen efterspurgte en mere fleksibel løsning for at tage ”gæster” med til klubbens arrangementer 

for et mindre gebyr i stil med besøg i ridehallen. Dette vil blive taget op af den nye bestyrelse. 

 

Kirsten Øland havde sendt en mail med forespørgsel om guidede lange ture – gerne i Klosterheden. 

Ingrid Dalgaard foreslog mere aktiv brug af klubbens side på facebook, når der var nogle, der tog på ture 

el.lign., hvor der var plads til flere –  Ninna Foldager udbad sig telefonnummer på kontaktpersoner – samt 

kom med forslag om indlæg med spontan-ture. 

Jonna Houe tilbød at stå for et tilsvarende arrangement som i 2012, hvor der blev arrangeret fælles ridetur 

via Klinkby til Æ´ Ryl-torv, hvor der var badning med hestene og efterfølgende fællesspisning. 

Verner Bruun tilbød at komme og give ture i hestevogn, såfremt der blev et arrangement med de unge fra 

klubben. 

Det blev tilkendegivet at Thy-medlemmerne i 2012 lavede tur til Jegindø i Kr.Himmelfartsferien, og at de 

måske gentager successen igen i 2013. 

Lena Dalsgaard spurgte til 2-dages ture. 

Stine Lomholt spurgte til afholdelse af salgsdag, hvor klubbens medlemmer kunne vise salgsheste, brugt 

udstyr mv. frem. 

Der vil blive forsøgt lavet en fælles Glaður-lejr til Bededag – nærmere følger på klubbens facebook-side. 

  

Formandens beretning 2013. 

Så er det atter tid for refleksion over året der gik i Køre- og rideklubben Gladur. 

Da vi planlagde årskalenderen for klubben i begyndelsen af 2012, lagde vi vægt på, at der skulle være 

mindst én aktivitet om måneden i Gladur-regi. Enten en skovtur eller et større arrangement. Og der har 

været god opbakning. Det var kun den planlagte midnatstur i sommer, der måtte aflyses pga. for få 

interesserede. 

Og jeg synes, vi har grund til at være tilfredse med status i klubben: 



I de sidste par år har vi oplevet en støt tilgang af medlemmer, og vedudgangen af 2012 havde klubben 104 

medlemmer. 

Økonomien er stadig god. Vi har dog i årets løb brugt ganske mange penge i forbindelse med nyindkøb, 

beværtning af klubbens medlemmer i forbindelse med julefrokost, hyggestævne mm. Fremadrettet vil vi 

nok være nødt til at holde lidt igen og kombinere med lidt egenbetaling. 

Det årlige Gladurstævne forløb helt planmæssigt og blev en rigtig god dag og med anerkendende ord også 

fra dommerne. 

Hyggestævnet i september på Mølgård blev også en stor succes med mange deltagere, mange tilskuere, en 

supergod stemning og det bedst tænkelige vejr! 

Juleskovturen BLEV gennemført med et pænt deltagerantal til trods for et ganske forfærdeligt vejr. 

Peters ridehus blev flittigt brugt i den forgangne vinter og er stadig åbent for medlemmer hver onsdag 

aften. 

Og på Gladurs Facebook-side er der livlig kommunikation mellem medlemmerne om alt fra spontane 

rideture, undervisning og salg af hø og wrap. 

Som bekendt skal vi have valgt to medlemmer og en suppleant til bestyrelsen. Og i den forbindelse vil 

bestyrelsen gerne sige tak til Jonna for en kæmpemæssig indsats i bestyrelsen og for klubben i det hele 

taget. Jonna og hele hendes familie har ydet et helt enestående stykke arbejde for klubben. Og det kan vi 

kunne tage hatten af og være taknemmelige for. 

Og til Ingrid, som tog stafetten og trådte ind i bestyrelsen. Du har lyst til at bruge din energi bl.a. på noget 

seriøs ridning og må så vælge betyrelsesarbejdet fra. Det må vi respektere. Vi havde gerne beholdt dig. 

Men også et stort tak for din kæmpemæssige indsats, både i bestyrelsen men også i alle de andre 

funktioner du har haft i klubben. 

Dette var ordene. 

Tak! 

2012 

Bestyrelsesmøde d. 2/7 2012 
Tilstede: 

Stine Lomholt Hansen, Hanne N. Kristensen, John Korsholm Jensen og Kari Skov. 

Jonna Houe kunne ikke komme. 

Mødet blev afholdt hos John 

Stævne 

En stor TAK til alle hjælpere til stævnet! 



Enighed i bestyrelsen om, at stævnet gik rigtigt godt. Vi synes det er meget positivt at så mange 

medlemmer støttede op om stævnet og hjalp til. Stævnet var rigtigt godt planlagt, med alle poster fordelt 

inden tiden. Ifølge John, er der udsigt til en overskud på omkring 10.000 kr. 

Hyggestævnet d. 25. august bliver rykket, sammen med islandshestens dag, til lørdag d. 29. september. 

Stine indkalder til møde d. 14/8 kl. 19.00. På dette møde vil stævnet der er afholdt blive drøftet igennem, 

og hyggestævnet blive planlagt. Der er enighed i bestyrelsen om at aktiviteterne til stævnet sidst i 

september skal holdes helt nede på jorden. 

Ridehal 

Bestyrelsen var enige om, at fri ridehal onsdag aften, også skal være et tilbud til medlemmerne denne 

vinter, fra og med oktober, til og med marts måned næste år. John tager kontakt til ridehal og får dette 

arrangeret. 

Medlemsantal 

Der var snak om den gode tilgang af medlemmer til Gladur, der har været over de sidste par år. Klubben er 

pt. oppe på 99 medlemmer. 

Diverse 

Der blev skrevet under på fuldmagt til John som kasserer. 

 

Næste bestyrelsesmøde: dato ikke fastsat. 

Bestyrelsemøde den 13. marts 2012  
Tilstede: 

Stine Lomholt Hansen, Jonna Houe, Hanne N. Kristensen, John Korsholm Jensen og Kari Skov. 

Mødet blev afholdt hos Kari. 

Stævne 

Dato for stævneudvalgsmøde fastsat til mandag d. 26/3 kl. 19 hos Ingrid. Hanne sender mail rundt og 

sætter det ind på hjemmesiden. Der er styr på dommere til stævnet. 

Ridehal 

Bestyrelsen var enige om, at fri ridehal onsdag aften, stopper med udgangen af marts måned. Da det har 

været en meget stor succes, er bestyrelsen enige om at tage det op igen til næste vinter. 

Undervisning 

Det blev drøftet om udendørs undervisningen på Mølgård skal ind i under Gladur, som et tilbud til klubbens 

medlemmer. Vi blev enige om, at drøfte det nærmere på næste møde, da vi på det tidspunkt har afprøvet 

en ny underviser. 

Udvalg 

Der er blevet ryddet op i listerne for udvalg, således at de medlemmer der har været aktive sidste år i det 

udvalg de står listet på, går vi ud fra stadig vil være med i udvalget. De medlemmer der ikke har været 

aktive er blevet spurgt om de fortsat ønsker at være med i udvalget. 



Sporti 

Kari undersøger muligheden for et fælles login til Sporti for bestyrelsesmedlemmer, så det ikke er 

nødvendigt at oprette nye adgang til Sporti hver gang der kommer nye bestyrelsesmedlemmer til. Kari 

sørger også for at oprette en mail adresse til Gladur klubben, så alle mails vedr. klubben ikke kommer til 

nogen privat. 

 Næste møde: dato ikke fastsat. 

Bestyrelsesmøde d. 2/2 2012 
 Tilstede: 

Stine Lomholt Hansen, Jonna Houe, Hanne N. Kristensen, John Korsholm Jensen og Kari Skov. 

Mødet blev afholdt hos Stine. 

Bestyrelsen har konstitueret sig som følgende: 

Formand:                                         Stine 

Næstformand:                                Hanne 

Kasserer:                                         John 

Sekretær:                                        Kari 

Medlem:                                          Jonna 

Hanne overtager opdatering af hjemmeside. 

John tager kontakt til Ingrid med henblik på overtagelse af kasserer-funktionen. Han undersøger regler 

vedr. momsfritagelse af klubben. 

Vi aftalte at holde et stævneudvalgsmøde for klargørelse omkring stævnet, hvem er i stævneudvalg m.m. 

Jonna undersøger om det er muligt at holde mødet hos Ingrid. Hanne sørger for at stævne dato bliver lagt 

ind i Sporti’s kalender. 

Forslag blev stillet om oprettelse af ”stafet” på hjemmesiden. Et medlem skriver en historie efter eget valg 

på hjemmesiden, og sender derefter stafetten videre til den næste i klubben. Hanne rundsender mail med 

ide hertil. 

Stine sørger for at medlemsliste bliver sendt rundt pr. mail til alle medlemmer. Hun sender først mail rundt 

med info om at en sådan liste vil blive udfærdiget, så de medlemmer der ikke ønsker deres navn på listen, 

kan melde fra. 

Bestyrelsen drøftede om det kunne være en idé at tilbyde Gladur´s hjælp til eventuelle stævner der måtte 

komme på Hellig Kildegaard, med henblik på en lille ekstra indtjening for klubben. 

Det blev vedtaget at holde fast i succesen med fælles afholdelse af generalforsamling og julefrokost. 

Datoen er fastsat til d. 26/1-2013. 

Tirsdag d. 7/2 er der møde i Lemvig vedr. ride stier i Klosterheden. John og Jonna deltager. 

Jonna sørger for at klubbens lydanlæg kommer til service tjek/reparation af højtalere. 



Bestyrelsen gennemgik de fremkomne forslag fra generalforsamlingen for aktiviteter i 2012. Ved denne 

gennemgang blev det fremhævet at vi skal huske, at undervisere i klubben skal have/ fremvise en ren 

straffeattest. Nedenfor er listet alle aktiviteter som bestyrelsen havde forslag til skal være på 

aktivitetskalenderen i 2012. Hanne sørger for opdatering af kalenderen på hjemmesiden. 

d. 4/3                  Skovtur m. afgang fra Mølgård kl. 14 

d.  27/5               Pinsetur til Fruerhøj 

d. 3/6                  Lemvig dyrskue – evt. Stine og John 

d. 16/6                Gladur stævne – hos Ingrid og Frits 

d. 25/8                Hygge stævne - på Mølgård 

d. 30/9                Islandshestens dag – arrangement på Mølgård 

d.  25/11             Juleskovtur 

d. 26/1-13          Generalforsamling / julefrokost 

Børneundervisning evt. horsemanship eller anden arrnagement – Jonna kontakter Lotte, Verner & Agnes 

Marie 

Midnats tur – Stine kontakter Hanne/Verner 

Fælles ture hver 1. søndag i måneden. Men kun i de måneder der ikke er andre arrangementer for tæt på. 

Kan være ture i skoven, grill tur til stranden eller andet. 

Næste møde: d. 13. marts 2012 kl. 19.00 hos Kari 

Referat fra generalforsamling jan. 2012 
Referat fra generalforsamling 28. januar 2012 

 Der var mødt 28 medlemmer og 2 gæster . 

 Formandens beretning ved Stine blev godkendt. 

Aflæggelse af regnskab ved Ingrid. Regnskabet blev godkendt. Det viste et solidt resultat takket være 

overskud fra stævnet samt øvrige arrangementer. 

Medlemskontingent fortsætter uændret. Refusion af kontingent til bestyrelsen fortsætter uændret. 

Af indkomne forslag var alene bestyrelsens om nedlæggelse af klubben såfremt der ikke kom positive 

tilkendelse fra medlemsskaren omkring deltagelse i bestyrelsesarbejdet – 

Dette punkt blev heldigvis ikke aktuelt, idet der var stor opbakning og interesse fra medlemmernes side – 

se valg af bestyrelse. 



Der skulle gerne vælges 4 til bestyrelsen, idet Carsten (der blev valgt sidste år) ikke længere er bosiddende i 

området. 

Der kom tilsagn fra flg.: 

John Korsholm Jensen, Hanne Nygaard Kristensen, Kari Skov og Stine Lomholt, der alle blev valgt. 

Bestyrelsen består herefter af ovenstående samt Jonna Houe. 

Valg af suppleanter for 1 år: Ingrid Dalgaard og Hanne Andersen blev valgt. 

Valg af revisor for 2 år: Hanne N. Kristensen var på valg. Jan A. Larsen blev valgt og fungerer herefter som 

revisor sammen med Palle Høyberg. 

Eventuelt: 

 Der var ønske fra bestyrelsen til medlemmerne omkring mere aktiv deltagelse i arrangementer, 

hvortil der kom forslag om en liste med navne på medlemmer, der vil hjælpe i forskellige 

situationer (Stine). 

 Vigtigt at huske at vi er en lille klub med en meget stor bredde, hvor der skal være plads til alle: 

skovtursryttere, sportsryttere, vores dygtige køreafdeling og både nybegyndere og øvede (Jonna). 

 Ønske om aktivitetskalender med angivelse af ansvarlige for de enkelte aktiviteter (John og Rene). 

 Arrangement for børn, om at arbejde med hesten, sjove øvelser osv. – evt. inviterer nogle af de 

mange børn i området, der endnu ikke er medlemmer. Verner ville gerne hjælpe med dette 

arrangement (Lotte). Mølgård stiller gerne faciliteter til rådighed (Lena). 

 Fortsat skovture og også gerne i samråd med køreafdelingen (Stine). 

 Stævneundervisning, også gerne med deltagelse fra andre klubber (Agnes Marie) 

 Forslag om faste tidspunkter f.eks. hver 14. dag til rideture (Kirsten) 

 Køre-ridetur til Remmerstrand med badning, grill mv. (Verner) 

 Bestyrelsen bør have et medlem med i de enkelte underudvalg (Verner) 

 Gerne afholdelse af ”amatør”stævne, hvor alle kan prøve hvorledes det er at ride stævne, og hvor 

niveauet holdes på et niveau, hvor alle kan være med – uden rytterlicens (Torben). 

 Forslag om morgentur – evt med udgang fra Mølgård eller Verner (Michael). 

 Fortsat brug af facebook af klubbens medlemmer, hvor man hurtigt kan se om der er aktiviteter 

eller om nogle savner selskab til en skovtur (Lena). 

 Midnatstur (Hanne A og Verner vil gerne tage initiativ hertil) 

 Læderkursus fortsat – evt. også på fastsatte datoer (Verner) 



 Husk opdatering af klubbens hjemmeside (Lise) 

 

2011 

Referat fra bestyrelsesmøde 15/2-11. 
 Tilstede var Ingrid, Jonna, Carsten og Stine. Lonnie var desværre forhindret i at møde. 

Bestyrelsen konstituerede sig med Stine som formand, Carsten som kasserer, Lonnie som sekretær, Jonna 

som ordinært medlem og Ingrid som suppleant. 

 Carsten tager kontakt til Kari med henblik på overtagelse af kasserer-funktionen, fuldmagt til banken mm. 

Han vil sørge for at ansøge om kommunale midler til klubben inden 1. april. Han vil finde ud af, hvordan vi 

rent praktisk håndterer kravet om børneattester på den enkleste måde. 

Carsten sørger for refusion af kontingent til bestyrelsesmedlemmerne. 

 I forbindelse med stævnet oplyser Ingrid, at der nu er styr på dommerne: Janni Havshøj, Kristina 

Gammeljord og Søren Kaihøj. Disse skal have en skriftlig bekræftelse på vores aftale. 

Vi aftaler at holde et stævneudvalgsmøde snarest med henblik på at få tilmeldingen lagt ind på Sporti. 

Ingrid og Lonnie finder en dato!!! Ingrid har annonceret vores stævne på DI´s hjemmeside for at undgå 

kollisioner med andre arrangementer, som det desværre skete sidste år. 

Ingrid oplyser, at der er blevet mulighed for at erhverve sig en rytterlicens til et enkelt stævne formedelst 

200,- 

 Stine vil prøve at tage kontakt til distancerytter Inger Skov med henblik på et horsemanshipkursus i 

klubben i løbet af foråret. Ingrid vil spørge Lis Steffensen, om hun har lyst at holde læderkursus med os. Og 

Stine snakker med turudvalget om muligheden for, at vi arrangerer en Klosterhedetur og inviterer en anden 

klub, evt. Snegla, med. 

 Vi bliver enige om at prøve at afholde generalforsamlingen i forbindelse med en forsinket julefrokost 

næste gang. Så er der formentlig større chance for at trække folk af huse. Så det ikke bare er den siddende 

bestyrelse, der sidder og kigger på hinanden hver gang. Næste års generalforsamling sættes allerede nu til 

d. 28. januar 2012. 

Sporti skal derfor i tide adviseres om at sende kontingentopkrævninger ud i tide. (Sidst på året.) 

 Vi bliver enige om ikke at røre ved de bestående udvalg, da det fremgår, at de til enhver tid er åbne for 

interesserede. 

Hanne Kristensen og Stine vil godt træde ind i stævneudvalget. Ingrid vil godt gøre et stykke arbejde før 

stævnet men være fritaget for faste opgaver på selve dagen. Jonna vil snakke med Lotte og Michael om at 

være med i stævneudvalget. 



  

Gladur vil stå med en stand på Lemvig Dyrskue om søndagen d. 5. juni. Kari og Stine vil være der fast. Ingrid 

måske til og fra. 

 Der er endnu nogen medlemmer, som ikke har betalt deres kontingent trods rykker. Vi bliver enige om at 

sende en personlig mail til de pågældende, så de får en sidste chance for at betale, inden vi sletter dem af 

medlemslisten og nyhedsmailen. 

  

Referat fra generalforsamlingen d. 25/1-2011. 
 Der var mødt 8 medlemmer op. 

 Formandens beretning ved Stine blev godkendt. Se særskilt… 

Aflæggelse af regnskab ved Kari. Regnskabet blev godkendt. Det viste et solidt overskud trods mange ”nye” 

udgifter og julefrokosten, som klubben sponsorerede. Stævnet giver en god og solid indtægt. 

Det blev besluttet, at medlemskontingentet skal fortsætte uændret. 

Af indkomne forslag var der forslag om kontingentfrihed for bestyrelsesmedlemmer. Dels for lettere at 

kunne rekruttere nye bestyrelsesmedlemmer. Og dels for at honorere bestyrelsesmedlemmerne for deres 

arbejdsindsats. Forslaget blev vedtaget med flertal. 

Der skulle vælges to bestyrelsesmedlemmer samt en suppleant, idet Kari ikke ønskede genvalg og Anja er 

trådt ud af bestyrelsen tidligere på året.  Til bestyrelsen blev valgt Jonna Houe og Carsten Gregersen. Ingrid 

Dalgaard blev valgt som suppleant. 

Der skulle vælges revisor for to år. Og Palle Høyberg modtog – og fik genvalg. 

Det blev foreslået fremover at afholde generalforsamlingen i forbindelse med julefrokost eller et lignende 

arrangement for at trække flere medlemmer af huse. 

Det blev foreslået, at klubbens ambitionsniveau med hensyn til arrangementer, bliver sænket. Så 

bestyrelsen ikke ”brænder sammen” af frustration over, at flot opsatte arrangementer bliver aflyst den ene 

gang efter den anden pga mangel på tilmeldte. Hellere få men ”sikre kort.” 

Der blev foreslået Horsemanship-kursus ved Inger Skov. Fælles-skovtur, hvor man inviterer en naboklub 

med i Klosterheden. Evt. med et ”ræser-hold” og et roligt hold. 

Bestyrelsen blev opfordret til at tænke over, om der er brug for alle de udvalg, der er pt. 

 Formandens beretning. 

Generalforsamling, Gladur 2011.01.25 



 Året 2010 indledtes med, at en ny bestyrelse konstituerede sig. Vi var glade for at have fået friske, unge, 

entusiastiske folk med. Men allerede kort inde i året måtte vi sige farvel til Christina Johansen og Hans 

Christian Løwe, da de mistede deres job herude og flyttede østpå. Det afstedkom, at alle gode kræfter 

måtte trækkes ind, og bestyrelsen måtte omrokeres. Henad sommer trak endnu et bestyrelsesmedlem, 

Anja Villadsen, sig fra bestyrelsen pga travlhed. Og så var gode råd dyre! Kari overtog kassererposten. 

Lonnie overtog sekretærhvervet, og Jonna Houe sprang til og reddede situationen ved at træde ind i 

bestyrelsen. Hele bestyrelsen, undtagen mig, fik nye poster. Tusind tak til jer alle for stor flexibilitet!!! 

Året 2010 blev også et år, hvor en del af vores arrangementer måtte aflyses med den ærgerlige 

begrundelse ”FOR FÅ TILMELDTE!” Det gælder bl.a. den stort planlagte Venø-tur. Nisseturen i Lemvig by. 

Juleskovturen og et weekendkursus med Rasmus Møller Jensen. 

Vores stævne blev til gengæld en stor succes! Børneklasserne, som var på programmet for første gang, blev 

et kæmpe tilløbsstykke! Og hele arrangementet forløb fint og næsten gnidningsfrit. Rytterfesten blev en 

kold fornøjelse, men vejret ligger, indtil videre, udenfor vores indflydelse. Og atter engang må vi 

konstatere, at det er stævnet, der bidrager mest til overskuddet i klubkassen. 

Og klubkassen har det godt, skulle jeg hilse og sige! 

Men altså, vi har formået at gøre os kendt videnom, for vi har i årets løb fået adskillige anmodninger om at 

deltage ved diverse arrangementer. 

En flok friske piger sprang således til, kort efter stævnet, hvor vi fik indbydelse til Fjordmarked i Lemvig. De 

gik og gik i 4 stive timer med børn på ryggen. Altså deres heste! Flot gjort! 

Gladur deltog også med en stand på Lemvig Dyrskue d. 6. juni, og den var velbesøgt. Og det var hyggeligt. 

Da Lemvig Kommune d. 20. september holdt ”Store Sundhedsdag” var Gladur også inviteret. Da vi selv 

havde problemer med at 

mobilisere heste og folk nok, allierede vi os med Hellig Kildegaard. Og jeg skal da lige love for, at det blev en 

succes med rideture! 

Vi blev også spurgt om at levere heste til at fragte tilskuere til en teaterforestilling ved Bovbjerg fyr. 3. og 4. 

august, men det var der ikke rigtigt nogen, der følte for. Så det endte med en løsning, hvor Hellig Kildegaard 

gav rideture. 

I det hele taget vil jeg sige, at vi har et godt forhold til- og samarbejde med Hellig Kildegaard. Og mange af 

vores medlemmer nyder godt af de faciliteter og tilbud, de kan levere derude ved havet. 

Julefrokosten blev rigtig godt bakket op. Der var god mad, super stemning. Og mange gav udtryk for, at 

sådan måtte vi godt gøre en anden gang! 

På sidste generalforsamling, hvor vi diskuterede bladets fremtid, blev der givet udtryk for, at man gerne 

fortsat ville modtage et blad/A4 side fra klubben hvert kvartal. Dette er blevet efterkommet. Men jeg har 

lyst til, endnu engang, at få vendt problematikken: Er tiden kommet, hvor vi går over til digitale medier og 



afvikler bladet? Jeg har stået for bladet i det forløbne år. Det er tidskrævende. Og mange af oplysningerne 

bliver hurtigt forældet. I modsætning til hjemmesiden, som forsøges holdt opdateret hele tiden. 

Man kunne evt. udvide hjemmesiden til også at indeholde små fortællinger og lidt af det, der kendetegner 

et godt blad. 

Med den øgede brug af internet –mediet, er vores hjemmeside også blevet formidler af tilbud fra andre 

klubber om deltagelse i arrangementer, om køb og salg, om fotografering, om skoning og meget andet. Det 

er den måde, kommunikationen foregår i dag. Og måske er det også derfor, vore medlemmer og andre 

klubbers medlemmer har fået lettere til at overskue de mange tilbud på kryds og tværs og derfor ikke 

nødvendigvis er så ”tro” mod den gamle klubånd. 

Uanset. Så vil jeg ikke fortsætte med at lave det. Så må der friske kræfter til. 

Vi skal have fundet ud af, hvad vi vil med klubben. 

Er tiden for de store fællesture og fællesarrangementer, bortset fra stævne og julefrokost, ved at være 

omme? 

Er det måske fremover i højere grad Gladurs opgave at være formidler og bindeled og i mindre grad 

arrangør? 

Der foregår masser af aktiviteter på kryds og tværs blandt Gladurs medlemmer, så der er masser af liv. Men 

det er ikke altid, arrangementerne egner sig for hele klubben. Og det er vel også OK? 

Gladur er jo som lokalklub under DI også kontakt både ”op og ned” og den, der sørger for økonomiske 

midler. Det organ man henvender sig til, hvis man ønsker kontakt til islandshestemiljøet i vores 

lokalområde. 

Så måske vi bare skal lade være at stresse over at planlægge arrangementer, som alligevel bliver aflyst. Og 

så i stedet lave ”ad hoc” arrangementer, når lysten og behovet melder sig. 

Lad os få en debat i gang om det! 

Vi skal have valgt nogen nye folk ind i bestyrelsen…Kari har brug for en pause, da hendes tvillinger skal 

konfirmeres til maj. Og Anja har smidt håndklædet i ringen, fordi de bygger om! 

Hjælp med at gøre Gladur glad, munter og levende!!! 

  

 2010 

 Bestyrelsesmøde d. 14/9-10 
hos Jonna. 



 Tilstede var Jonna, Kari, Lonnie og Stine. Anja var desværre forhindret i at møde. 

 Fra sidst…: Jonna har konstateret, at højttalerne fra lydanlægget er for store til at være i hyndekasser. Hun 

tilbyder derfor at tage dem hjem til sig selv og opbevare dem. 

 Stine ønsker at udtræde af diverse udvalg, da der er mere ned rigeligt at gøre som formand, web-master 

og bladansvarlig. 

 Vi aftalte at afholde et evaluerings- og planlægningsmøde med stævne, -fest og – undervisningsudvalg hos 

Jonna d. 6/10-10. Stine sender besked rundt. 

 Julefrokosten, d. 27. november, enten i Klinkby Forsamlingshus eller i festlokalerne på Industrivej. Kari 

undersøger, om lokalerne er ledige. (Her er plads til max. 60, men mon ikke det går…?!) Jonna snakker med 

Jytte, om hun kan stå for maden til julefrokost. Og da klubben har en pæn sum på kontoen, og vi vurderer, 

at der er behov for, at klubbens medlemmer kan mødes og ”få noget for pengene” bliver årets julefrokost 

med gratis spisning for medlemmer. 100 kr. for ikke - medlemmer. Og drikkevarer til rimelige priser. 

Annonce herom i avisen. Jonna, Lonnie, Kari, Stine samt festudvalget arrangerer. Bindende tilmelding 

senest d. 7. november. 

Kari kontakter Handelsstandsforeningen for at få grønt lys for den årlige nissetur i Lemvig By, i år d. 4. 

december. 

 Med hensyn til kommende aktiviteter vil Lonnie kontakte HC og Christina og høre, om de evt. vil holde et 

stævnekursus til foråret inden stævnesæsonen. 

Vi snakker om, at vi i flere år ikke har haft tilslutning til vores store fællesture, og de er derfor blevet aflyst. 

Er det måske en mulighed at arrangere ture i samarbejde med Helllig Kildegaard. De ligger centralt og har 

også gode heste til udlejning. Vi arbejder på sagen. 

 Vi beslutter at holde generalforsamling d. 25. januar 2011 hos Stine. Indkaldelse hertil udsendes sidst i 

december. 

Palle Høyberg vil godt tage en tørn til som revisor. 

Kari og Anja er begge på valg men modtager ikke genvalg. 

Bestyrelsesmøde d. 8/6-10. 
Tilstede var Lonnie, Jonna, Kari og Stine. Anja var forhindret. 

- Der blev fremlagt stævneregnskab, som viste overskud. 

- Vi blev enige om, at det var en god idé at afholde et stævne-evalueringsmøde for ALLE de 

involverede. 

-  Pga. risiko for indtrængen af mus og andre uindbudte gæster til vores fine, nye højttalere til 

lydanlægget, blev vi enige om at indkøbe en hyndekasse, så højttalerne kan ligge godt beskyttet. 

Jonna sørger for det. 



- Fjordmarkedet i Lemvig blev en god reklame for klubben. Men næste gang vil det være helt på sin 

plads at tage 5,- pr tur. Så de ildsjæle, der slider støvlesålerne tynde ved at trække små børn rundt i 

timevis, kan få lidt ud af det. 

- Kari og Stine deltog med DI-reklametraileren ved Lemvig Dyrskue. Det blev en fin dag. Og vores 

placering midt i hesteområdet gjorde, at vi havde mange besøgende hele dagen OG kunne følge 

med i bedømmelserne af heste på tæt hold. 

- Lonnie fortsætter ufortrødent med juniorundervisning. 

- Venøturen diskuteres. 

- Stine vil forhøre sig hos HC og Christina om evt. foredrag. Og evt. kontakte Bettina Mørch om et 

kursus i hesteleg. (Inspireret af hendes optræden ved dyrskuet.) F.eks. i Elsebeths ridehal. 

Bestyrelsesmøde d. 9/2 2010 
 Tilstede: 

Stine Lomholt Hansen, Christina Johansen, Lonnie Dalgaard og Kari Skov. 

Anja Villadsen kunne ikke komme 

Mødet blev afholdt hos Stine. 

Bestyrelsen har konstitueret sig som følgende: 

Formand:                         Stine Lomholt Hansen 

Næstformand:                      Lonnie Dalgaard 

Kasserer:                           Anja Villadsen 

Sekretær:                         Kari Skov 

Medlem:                           Christina Johansen 

Vi gennemgik de eksisterende udvalg. Bestyrelsen prøver, at skaffe frivillige til de udvalg, hvor vi ved der 

kommer til at mangle nogen, bla. til stævneudvalget. Christina har fået fat i 2 dommere til stævnet, den 

sidste dommer må stævneudvalget selv få fat i. 

Bestyrelsen drøftede hvad der skal ske i klubben i løbet af 2010. Der kom en masse gode forslag på bordet. 

I stedet for medlemsbladet, laver Stine en folder som bliver sendt rundt til medlemmer, hvor man kan se 

hvilke arrangementer der allerede nu er lagt fast på bestemte datoer. Kalenderen på hjemmesiden vil blive 

løbende opdateret. 

Bestyrelsen har vedtaget at vi i år prøver at holde julefrokost og juletur separat fra hinanden, så det ikke 

ligger i samme weekend, herved håber vi på større tilslutning til begge dele. 

Ved tilmelding til fremtidige arrangementer opfordrer bestyrelsen medlemmerne til at oplyse ved 

tilmeldingen om de evt. har ledig trailerplads. Dette vil så blive skrevet på en liste på hjemmesiden, så dem 

der ikke har trailer har mulighed for at komme op at køre. 

Gladur skal repræsenteres med stand på Lemvig dyrskue søndag d. 6. juni 2010. Stine og Kari har meldt sig 

til at stå på standen, men vil meget gerne have flere frivillige til at hjælpe med opgaven. 



Næste møde: d. 27. April 2010 hos Kari 

Generalforsamling d. 19. januar 2010 
 Udover bestyrelsen var der mødt 7 medlemmer (i alt 12 medlemmer). 

1. Per Fjeldgren blev valgt til dirigent. 

2. Stine Lomholt fremlagde             årsberetning – referat kan læses særskilt. 

3. Hanne fremlagde klubbens regnskab, der i 2009 har vist et flot overskud på kr. 11.804,93 hvorefter 

klubbens egenkapital ultimo 2009 udgør kr. 44.406,65 hvortil kommer en beholdning af klubtøj, 

pavilloner m.v. 

a. Fastsættelse af kontingent for 2010 

Der var enighed blandt de fremmødte om fastholdelse af uændret kontingent. 

4. Ingen indkomne forslag 

5. På valg til bestyrelsen var Inge R (suppleant), Louise og Hanne, alle tre ønskede ikke genvalg. 

Lonnie og Christina Johansen blev valgt til bestyrelsen. 

Som suppleant faldt valget på Hans Chr. Løwe 

6. Valget af revisor faldt på Hanne Kristensen (2 år) 

Palle Højbjerg har stadig et år tilbage som revisor. 

7. Under eventuelt kom flg. forslag: 

 Kursus/øvedag i hvordan man kører med vogn bag hestene. 

 Synliggøre på hjemmesiden hvem der har ledig plads i trailer til div. Arrangementer 

 Søge flere fonde om penge 

 Kursus i horsemanship 

 I stedet for klubbladet udkommer der hvert kvartal en A4 side med oplysninger om hvad 

der sker i klubben. 

 Julenisse turen ned i Lemvig ønskes genoptaget 

 Evt. sommertur til Gjellerodde eller Remmerstrand. 

 Den nye bestyrelse skal gennemgå alle udvalgene. 

 Bestyrelsen skal hurtigst muligt fastsætte dato for stævne, da dommere helst skal bestilles i 

januar. 

 

 

Formandens beretning. 

Generalforsamling, Gladur, 2010. 

 Året 2009 indledtes med, at en ny bestyrelse konstituerede sig: med mig, Stine, som formand, Anja 

Villadsen som næstformand, Hanne Nymann Kristensensom kasserer, Kari Skov som sekretær, Louise Lund 

som ordinært medlem og Inge Rohde som suppleant. 

Allerede i begyndelsen af året præsenterede DI os for deres nye guldæg: Sporti! Sporti er et system, som 

med tiden vil kunne bruges til rigtig meget: Medlemsregistrering, kontingentopkrævning, tilmelding til 

diverse kurser og andet. 



Kari var på kursus og fik lært at bruge det. Det har været et stort arbejde, først at lære systemet at kende, 

derefter at gøre klar til, at det kunne anvendes. Dvs. vi måtte have fat i alle medlemmers e-mailadresser, 

fødselsdatoer og telefonnumre…det lyder enkelt…det var det ikke!!! Men hatten af for Kari, som har 

knoklet for at få det på skinner! 

Skovturene, som vi havde stor tilslutning til i 2008, faldt lidt til jorden i år. Måske havde nyhedens interesse 

lagt sig…i hvert fald var der meget få, der mødte op. En enkelt gang glemte jeg at møde op til en tur, jeg 

skulle stå for; jeg har beklaget dybt overfor de "ramte!" 

Hanne Nymann søgte i foråret Tuborgfondet om økonomisk støtte til et lydanlæg i klubben. Hidtil har vi 

været nødt til at leje lydanlæg til stævner mm. Og til vores store glæde og overraskelse donerede de 14000 

kr., og vi fik vores lydanlæg! Det blev indviet til Gladurstævnet d. 30. maj. Og det fungerede upåklageligt!!! 

Stævnet blev en succes. Der kom mange roser for godt arrangement. Lidt kritik, som det hører sig til, og 

som vi så må lære af. Og mange gode penge i kassen! Stævnet er uden diskussion det, der er klubbens 

største magnet for tiden og det, der tilfører klubben flest penge. 

Med hensyn til penge og regnskab har vi jo været heldige at have Hanne, som bare har haft fuldstændig 

styr på finanserne. Hanne har valgt ikke at genopstille til bestyrelsen. Og vi vil derfor sige stort tak for din 

indsats! Det er en stor tryghed at vide, at man roligt kan stole på sin "finansminister!" 

Før sommerferien blev vi kontaktet af Lemvig kommune i forbindelse med, at Garderhusarregimentet 

skulle komme til byen sammen med Dronningen. Hun skulle være med til at fejre Lemvigs 775 års 

fødselsdag. Chefen for Hesteeskadronen Per Thuesen ville gerne være med til at promovere de 

"hestekræfter", der var på egnen. Og sammen med Rom Rideklub, Handicaprideskolen på Nr. Holmgaard 

samt Nordvestjysk Køreselskab blev vi opfordret til at vise, hvad vi kunne og slå et slag for klubben og den 

islandske hest. 

Det udmundede i, at  Gladur-kvadrillen genopstod under ledelse af Anne Lauesen og Harry på Mølgaard. 

Det var sjovt, og det blev en stor succes. Vi havde ur -premiere ved indvielsen af den nye ovalbane på Hellig 

Kildegaard. Og vi fik meget ros af Per Thuesen for vores opvisning til den store opvisningsdag. 

Der opstod nogen kontroverser i klubben i forbindelse med, at vi fik lov at købe ens opvisningsjakker for 

klubbens midler. Men de er bragt i orden. Og vi siger igen: "Tusind tak for fine jakker, som vi passer godt 

på, så vi altid ser pæne og ens ud, når vi skal ud at repræsentere klubben!" 

Klubben arrangerede et stutteribesøg på Hellig Kildegaard i foråret. Det var overvældende flot arrangeret. 

Og vi har på nuværende tidspunkt en jævnlig og god kontakt med dem derude. Og de benytter sig flittigt af 

vores hjemmeside til at gøre opmærksom på aktiviteter, de har gang i. 

Der har i årets løb været henvendelser fra Resenborghus Hesteopstaldning, som ønsker at samarbejde med 

Gladur. De har ridehus og gode faciliteter, som de ønsker bliver brugt af flest muligt. Derfor har de givet 

Gladurmedlemmer tilbud om ridehuskort til en favorabel pris, dvs. 200 kr. pr. måned mod normalt 250 kr. 

Vi bringer desuden nyheder og tilbud om kurser fra dem på hjemmesiden. 



 Vi har åbenbart klaret at gøre os bemærket også i videre kredse, for i efteråret kom der en henvendelse fra 

en kulturforening i kommunen, som skulle have besøg af en islandsk forfatter. De ville høre, om vi havde et 

islandsk flag, de måtte låne. Og det lånte de så…til stor glæde for den islandske forfatter. 

Der har atter været lidt snak og spekulationer om vores blad. Der har i lang tid været problemer med at få 

stof nok samlet sammen. Hanne Andersen har indtil nu slidt med at lave bladet. Det har hun gjort rigtig 

godt. Men der er ikke nogen, der har vist interesse for at overtage opgaven. 

Desværre er mange af vores arrangementer, såsom Dagstur i Husby Klitplantage, Besøg på Stutteri Nr. 

Sognstrup med efterfølgende ridetur og Juleskovtur- og frokost blevet aflyst pga for få tilmeldte. 

Opfordringer til fælles ture f.eks. til World Cup i Odense i februar har der heller ikke været reaktioner på. 

Bestyrelsen har derfor talt om at lave en spørgeskemaundersøgelse for at få afdækket, hvilke ønsker og 

forventninger medlemmerne har til klubben. Så vi kan få afpasset tilbuddene til efterspørgselen. 

Der er dog stadig aktiviteter i støbeskeen for fremtiden. 

Udvalgene trænger til et eftersyn, så de der sidder der er indstillet på at være aktive. Der kan jo ske meget i 

løbet af et år, og måske sagde man ja til at sidde i et udvalg for et år siden, og så passer det ikke længere. 

Vi har nu kastet os ind i den "fagre nye verden" ved at lade Sporti indkræve medlemskontingentet. Vi 

holder vejret, indtil vi er sikre på, at det kører på skinner! 

Referat af bestyrelsesmøde d. 12/1-10 
 Deltagere:  Louise, Stine, Anja og Kari 

Hanne N. kunne ikke komme 

Mødet blev holdt hos Stine 

SPORTI 

Vores medlemsliste kører nu via Sporti. Kontingentopkrævninger blev sendt ud midt i december på mail via 

Sporti. Stine sender nyhedsmail ud med reminder om, at man skal huske at betale kontingent. Vi har fundet 

ud af, at der er enkelte medlemmer der ikke har modtaget opkrævningen fra Sporti, så Stine skriver på 

hjemmesiden at man skal kontakte klubben via mail hvis man ikke har modtaget opkrævningen. 

Generalforsamling 

Bestyrelsen gennemgik dagsordenen for generalforsamlingen som afholdes d. 19. januar 2010 hos Louise. 

Klubblad 

Forslag blev drøftet, om at gå væk fra klubbladet og i stedet lave et årsskrift som udkommer hvert år i 

december, som bestyrelsen står for at få sat sammen. 

Klubben skal huske, at for alle blade der udgives i klubben, SKAL der sendes to til National Biblioteket. 



Klubtøj 

Louise står fortsat for salg af klubtøj. Salget vil fremover blive mere samlet. Der vil blive sat en dato på 

hjemmesiden hvor dem der ønsker tøj, skal have bestilt inden. 

Aktiviteter i klubben 

Forslag til aktiviteter vi håber, kommer op at stå i klubben: 

-           Klubaftener (hyggeaften hvor medlemmer der har lyst kan mødes til snak om Islænderhesten) 

Åben stald eller vis mig din hest (Her håber vi, at der er nogen der har lyst til at få besøg af de medlemmer 

der har interesse i, at komme ud og se andres Islænder.  

2009 

Bestyrelsesmøde d. 8/9-09. 
Referat af bestyrelsesmøde d. 8/9-09 

Deltagere:  Hanne N, Louise, Stine, Anja og Kari 

Mødet blev holdt hos Louise. 

SPORTI 

Vi er nu nede på kun at mangle fødselsdato + e-mail på 5 af vores medlemmer. Derfor bliver medlemslisten 

nu sendt til SPORTI så de kan få vores medlems oplysninger registreret i deres system. De resterende 5 vil 

blive tastet ind i SPORTI efterhånden som vi får oplysningerne. 

Kvadrille jakker 

Bestyrelsen er enig om, at kvadrille jakkerne skal opbevares et sted samlet, og kun bruges til opvisning eller 

anden arrangement hvor klubben skal promoveres. 

Kørselsgodtgørelse 

Bestyrelsen har besluttet, at der udbetales kørselsgodtgørelse til arrangementer/møder hvor det er krævet, 

at der er en fra bestyrelsen eller klubben der skal deltage i. 

Taksterne er følgende: 

Almindelig bil: 1,90 kr. pr. kilometer 

Bil med trailer: 3,56 kr. pr. kilometer. 

Avis omtale 

Da der ikke var omtalt noget om kvadrille opvisningen i nogen aviser, tager Stine kontakt til diverse aviser, 

for at høre om de ikke har lyst til, at trykke en annonce vedr. Gladur og kvadrille opvisningen. 

Fane 

Der blev fremlagt forslag om, at klubben skulle få fremstillet en fane med Gladur logo på til brug til kvadrille 

og andre opvisninger. 



Generalforsamling 

Dato for generalforsamling er fastsat til d. 19. Januar 2010 kl. 19.00 hos Louise. 

Klubblad 

Deadline for indsendelse af indlæg m.m. d. 1. Oktober 2009.  

Næste bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 24. November. 2009 

Bestyrelsemøde d. 9/6-09. 
Referat af bestyrelsesmøde d. 9/6-09 

Deltagere:  Hanne N, Louise, Stine og Kari 

Anja kunne ikke komme 

Mødet blev holdt hos Hanne N. 

Stævne 

Bestyrelsen lavede en opfølgning på stævnet og var enige om, at det var vellykket. Enkelte små justeringer 

til næste år blev dog også drøftet. 

Lydanlæg 

Stine undersøger med et forsikringsselskab, om det kan betale sig at lave forsikring på lydanlægget. Stine 

skriver indlæg til klubblad med tak til Tuborg Fonden for pengene til lydanlægget. 

SPORTI 

Der er stadig ”huller” i vores medlemsliste. Vi mangler fødselsdato og årstal + e-mail adresse på næsten 

halvdelen af vores medlemmer. Vi håber folk hurtigst muligt vil sende deres oplysninger til Kari, så vi kan få 

opdateret listen, og oplysningerne sendt til SPORTI. 

Resenborghus 

Bestyrelsen er blevet kontaktet af Resenborghus, om Gladur er interesseret i et samarbejde med dem. 

Stine, Louise og Kari har været på besøg derude. Bestyrelsen er enige om, det er for dyrt for vores klub, at 

have en fast aftale med dem om brug af stedet. Lotte Gehlert har forpagtet stedet, og er kommet med et 

tilbud til Gladur medlemmerne. Hvad det går ud på vil være at finde i næste klubblad. 

Dronningens besøg i Lemvig 

Stine er blevet kontaktet af garderhusarerne i forbindelse med dronningens besøg i Lemvig til september. 

De er interesseret i at Gladur evt. kunne komme og give opvisning i Lemvig. Stine tager til orienteringsmøde 

vedr. dette. Nærmere information vil komme senere. 

Bestyrelsesmøde d. 7/4-09. 
Referat af bestyrelsesmøde d. 7/4-09  



Deltagere:  Hanne N, Louise, Stine, Anja og Kari. 

Mødet blev holdt hos Anja. 

Lydanlæg 

Hanne N. har indhentet tilbud på lydanlæg. Tilbuddet blev fremlagt og godkendt af bestyrelsen. Det blev 

bestemt at lydanlægget skal opbevares hos en fra bestyrelsen. 

Kørselsgodtgørelse 

Hanne N. undersøger hvad andre klubber giver i kørselsgodtgørelse. Ud fra det vil vi fastsætte hvad vores 

klub vil give i kørselsgodtgørelse til arrangementer/møder hvor det er krævet, at der er en fra bestyrelsen 

eller klubben der skal deltage i. 

Gaver 

Hanne N. kom med forslag om, at klubben skal have retnings linier for gaver til folk som hjælper klubben 

frivilligt, så der aldrig er tvivl om hvem der skal have og hvornår. Bestyrelsen blev enige om, at folk der er 

medlem af klubben og deres ægtefæller/børn, ikke skal have gaver for at hjælpe klubben. 

Klub tøj 

Der blev snakket om, at vi gerne vil kunne tilbyde 2 sommerjakker foruden de 2 vinterjakker vi har på 

hjemmesiden. 

Klubmøde 

Kari har været til klubmøde hos DI. Mødet drejede sig hovedsageligt om, at alle klubbers 

medlemsregistrering skal overgå til SPORTI. Referat fra mødet kan læses i næste klubblad. 

Klubblad 

Deadline for indsendelse af indlæg m.m. d. 10. juni 2009. 

Bestyrelsesmøde d. 27/1 2009 
 Tilstede: 

Hanne Nymann Kristensen, Louise Lund, Stine Lomholt Hansen, Anja Villadsen, Kari Skov. 

Mødet blev afholdt hos Kari. 

Bestyrelsen har konstitueret sig som følgende: 

Formand:                             Stine Lomholt Hansen 

Næstformand:                     Anja Villadsen 

Kasserer:                             Hanne Nymann Kristensen 

Sekretær:                            Kari Skov 

Medlem:                             Louise Lund 

Vi gennemgik de eksisterende udvalg. Ønsker man at udgå/indgå i et udvalg, skal man tage kontakt til 

bestyrelsen. Er der et udvalg der mangler nogen i, forsøger bestyrelsen at få fat i nogle frivillige.  

Følgende har meldte sig til undervisningsudvalget: Hanne Nymann Kristensen, Anja Villadsen og Kari Skov. 



Junior udvalget blev nedlagt pga. manglende tilslutning til de arrangementer udvalget har prøvet at få op at 

stå i løbet af 2008. 

Familieudvalg blev oprettet i stedet med henblik på arrangementer hvor hele familien kan deltage. Vi håber 

dem fra juniorudvalget har lyst til at være i familieudvalget i stedet. 

Bestyrelsen arrangerer tur til Hest og rytter messe i Herning. Vil blive opslået på hjemmesiden. Louise Lund 

vil stå for at arrangere fælles kørsel for de tilmeldte der ønsker det. 

Vi giver besked til turudvalget om, at bestyrelsen skal have oversigt over fastsatte tur datoer. 

 Næste møde: 7. April 2009 hos Anja Villadsen 

Generalforsamling i Gladur d. 21.01.2009 
 Udover bestyrelsen, hvoraf Stine og Dorte var fraværende grundet sygdom, var der mødt 9 medlemmer (i 

alt 12 medlemmer). 

1. Preben Andersen blev valgt til dirigent. 

2. Da formanden var fraværende, blev beretning læst af Hanne A – referat kan læses særskilt. 

3. Hanne Nymann fremlagde klubbens regnskab, der i 2008 har vist et flot overskud på kr. 12.516,75, 

hvorefter klubbens egenkapital ultimo 2008 udgør kr. 31.501,72, hvortil kommer en beholdning af 

klubtøj, pavilloner m.v. 

- Posten i regnskabet på periodisering kr. 1.875 vedrører forudbetalt kontingent for 2009. 

- Posten tilskud omfatter aktivitetstilskud fra kommunen samt tilskud fra DI i forbindelse 

med klubbens deltagelse på Lemvig Marked og Dyrskue. 

- Fastsættelse af kontingent for 2009 – (var glemt i indbydelsen). 

Der var enighed blandt de fremmødte om fastholdelse af uændret kontingent. 

4. Indkomne forslag dækkede alene vedtægtsændringer: 

- Forslagene blev alle vedtaget med mindre ændringer – se reviderede vedtægter. 

5. På valg til bestyrelsen var Stine og Hanne A, hvoraf Hanne A. ikke ønskede genvalg. 

- Udover Stine opstillede Kari Skov og Anja Villadsen, hvorefter der var skriftlig afstemning, 

idet der alene skulle vælges to. 

- Kari Skov og Anja Villadsen blev valgt til bestyrelsen. 

- Som suppleant faldt valget på Stine 

6. Valget af revisor faldt på Palle Højbjerg (2 år). 

7.  Under eventuelt kom flg. forslag: 

- Hanne A foreslog den nye bestyrelse at få udarbejdet en lejeaftale et sted for opbevaring af 

klubbens ting for derigennem bl.a. at få mulighed for udnyttelse af offentlige 

tilskudskroner. 

- Hanne A forslog muligheden for ansøgning om tilskud til f.eks. speakeranlæg via Tuborg-

Fonden eller Colstrup-Fonden, Harboøre. 

- Lisbeth S. forslog, når nu klubben havde så stort overskud, om der så ikke på sigt burde 

bruges nogle af pengene på kurser el.lign., der kom medlemmerne til gode. 



- Gunnar A. forespurgte om interessen for at få nedsat et revyudvalg, der kunne komme med 

festligt indslag til stævnefesten. Interesserede bedes henvende sig direkte til Gunnar. 

- Gunnar A. foreslog at invitere en fra ”toppen” blandt undervisere til klubben og evt. 

invitere naboklubber – også for at markere Gladur udadtil 

- Palle H. foreslog klubarrangement af bustur til f.eks. istölt, worldcup eller lign. 

 For ref.: ID 

Godkendt P.M.A (dirigent) 

Generalforsamlingen d. 21. januar 2009. 

Bestyrelsens beretning for året 2008 

Året 2008 har været godt for vores rideklub. 

Vi startede året med generalforsamlingen d. 23 januar, hvorefter den nye bestyrelse trak i arbejdstøjet. 

Som bekendt har vi ikke hjemme ude på Mølgård mere, men har vores effekter til at stå hos Ingrid og Frits 

Dalgaard i Rom. 

Søndag d. 3. februar. Fastelavnstur med Terje: Turen startede på Mølgård, hvor klubben efter rideturen var 

vært med kaffe og fastelavnsboller. 12 ryttere deltog. 

Søndag d. 16. marts: Skovtur med Hanne A. Startsted Hollandsvej, 10. Der var 4 ryttere. 

Lørdag d. 26. april: Skovtur med Dorte Odgård. Startsted hos Dorte, Mølgårdsvej. Der var 7 ryttere. 

Lørdag d. 10. maj: Stævne på den nye ridebane hos Ingrid og Frits Dalgård. Det var en stor succes. En stor 

tak til alle dem som hjalp både før og på selve stævne dagen, uden dem var det ikke gået så godt, som det 

gik. Det var et meget veltilrettelagt stævne. 

Weekend d. 31. maj 1 juni: Dyrskue. Jonna Hou og Louise Lund stod for arrangementet. Der var mange 

besøgende. 

Turudvalget havde arrangeret en tur til Risbæk i klosterheden med overnatning. Turen aflyst pga. 

manglende tilslutning. 

Lørdag d. 21. juni: Der var 4 Glaður ryttere som red til Rom kirke og overraskede Louise Lund til hendes 

bryllup. Erik Lillebo var der og kørte brudekørsel. 

Om aftenen samme dag havde Glaður midnatsridning i skoven. Hanne A var turleder og fik hjælp af Terje. 

Der var 6 ryttere, og vi startede hos Lene på Hollandsvej. 

Søndag d. 29. juni: Ridekursus med Lone Würts. Det blev afholdt på ridebanen i Rom, og der var 10 

deltagere. Alle var meget godt tilfredse med kurset. 

Weekend d. 9. – 10. august: Weekendtur til Rold skov. Aflyst: Ingen tilmeldinger. 

Lørdag d. 27. september. Ridetur Bovbjerg klit, Ferring. Hanne A var turleder, og der var 4 ryttere. 



Lørdag d. 1. oktober. Tur fra Fausing-svinget. Hanne A var turleder; der var kun 2 ryttere, men turen blev 

gentaget ugen efter, og da var der 3 ryttere. Der var en som gerne ville have været med, så Hanne A tog 

turen igen den 3. lørdag i træk.. 

Lørdag d. 29. november. Turen gik ned til Lemvig by med juleklædte heste. Der var 5 ryttere, og turen 

startede for enden af Fuglsangsvej her i Lemvig. 

Lørdag d. 6. december. Juletur i skoven. Der deltog 2 hestevogne med 8 passagerer samt 8 ryttere. I 

pausen fik vi julegløgg. Efter turen var der dækket op til julefrokost i Verner Bruun's rytterstue. Der deltog 

12 til julefrokosten. 

Vi vil lige endnu engang nævne stævnet. Som det blev nævnt før, var stævnet en stor succes. Klubben 

havde et godt overskud på mad og drikke. Cafeteriet, som var lå i laden, var meget velegnet til det. Den ene 

mark var ændret til campingplads, og det fungerede bare godt. Vejret var med os, og det var rigtig 

hyggeligt. Det så ud til at rytterne og gæsterne befandt sig godt. 

Vi håber selvfølgelig på, at vi kan præstere et ligeså godt stævne i år. 

I August fik vi en henvendelse fra Lemvig kommune om vi havde en kandidat til prisen. Du gør en forskel. Vi 

diskuterede det i bestyrelsen og fandt frem til at Ingrid Dalgaard var det medlem som i høj grad var fremme 

på banen da vores lille klub var ved at gå neden om og hjem. Derfor indstillede vi hende som klubbens 

kandidat. 

Vi har i 08 investeret i 2 dommertelte, så vi nu selv ejer 3 dommertelte. Desuden har vi købt 3 små runde 

borde og 6 tilhørende stole; så nu skal vi ikke mere køre rundt for at låne os frem til omtalte effekter, når 

der er stævne. 

Vi har også købt en hyndeboks til opbevaring af en stor del af de ting, som tilhører klubben, så vi nu slipper 

for at have det stående i en hel masse papkasser. 

Hilsen bestyrelsen 

Referat bestyrelsesmøde 14/1-09. 
Referat af bestyrelsesmødet den 14.01.2009 

Deltagere:   Hanne A., Louise Lund, Hanne N.K, Dorte Odgård.  Stine var syg. 

Mødet blev holdt hos Dorte Odgård. 

1. Klubblad 

Vi har diskuteret klubbladet og dens beståen. Vi har en fornemmelse af at klubbens medlemmer gerne vil 

beholde bladet. 

Bestyrelsen vil opfordre medlemmerne til at komme med stof til bladet..Alle indslag er velkomne. 

Bladet vil udkomme 3 gange om året, i marts, juni og november. 

Hanne Andersen vil gerne fortsætte med at lave bladet med hjælp fra én fra bestyrelsen. 



2. Klubbens hjemmeside 

Lisbeth Sandgrav har ønsket at stoppe med at administrere klubbens hjemmeside. Stine Lomholt Hansen 

tager derfor over. 

3. St. Bededagsstævne 7., 8., 9. og 10. maj i Herning 

Louise Lund har deltaget i møde med udvalget for St.Bededagsstævnet, der har bedt os om at finde nogle 

hjælpere. Det er vigtigt for stævnets eksistens. 

Kontakt derfor Louise, tlf.nr. 22638689 /emailadresse: louise-lund@mail.dk, hvornår du skal derned og 

gerne vil hjælpe til, bare en dag eller nogle timer. 

Der er brug for ledvogtere, dommersekretærer, staldhjælpere og praktiske hænder. 

PRØV DET – DET ER SJOVT…. 

4. Diverse 

Dorte Odgård har af personlige årsager ønsket at udtræde af bestyrelsen. 

2008 

Bestyrelsesmøde 29/9-08 
Tilstede var Hanne A., Hanne N.K., Louise, Dorte og Stine. 

1. Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået. Sendes ud med næste blad. Bliver sat til 

afstemning på generalforsamlingen. 

2. Næste års stævne under planlægning. Datoen bliver 23/5-09. Mere information følger på 

hjemmesiden. 

3. Fremtidige arrangementer annonceres i bladet og på hjemmesiden. Stutteribesøg samt ridekursus 

er under planlægning. 

4. Klub-blad: Opfordring til medlemmerne om at komme med indlæg, beretninger mm. 

5. Klubtøj: Vi har fået tøj i udvalg fra Sport og Natur. Vi vælger 2 flotte modeller til rimelige priser. De 

bliver præsenteret på Hjemmesiden og i bladet. Glæd jer!!! 

Bestyrelsesmøde 18. august 2008 
Vedtægter: 

Hanne A. vil til næste gang lave et udkast til vedtægtsændringer. Forslag til ændringer skal fremsendes til 

bestyrelsen inden 1. november. 

Generalforsamling: 

Bliver onsdag d. 21/1-09 kl. 19 hos Hanne Andersen. 

Hjemmesiden: 

Vi vil gerne oprette et nyt punkt: Øvrige arrangementer. Arrangementer deles således op i: 

1. Gladurs kalender. Hvor klub-arrangementer står opført. 



2. Øvrige arrangementer. Hvor andre kan annoncere deres aktiviteter. Indlæg hertil sendes til Dorte 

eller Stine, som videresender til webmaster Lisbeth. (For at undgå totalt anarki, og for at vi som 

klub ved, hvad vi lægger navn til.) 

Vi vil i øvrigt gerne opfordre medlemmer til at sende gode billeder til Lisbeth til brug på hjemmesiden. 

Klubtøj: 

Vi vil indhente tilbud på nye modeller. 

Restlageret med den töltende hest bliver sat på udsalg. 

Julefrokost: 

6. december i Verners rytterstue. Tilmelding til hestevogn. SÆT KRYDS! 

Bestyrelsesmøde d. 14. maj 2008 
Mødet blev holdt hos Hanne A. tilstede var foruden Hanne Dorthe Odgård, Louise Lund, Hanne Nymann 

Kristensen og Stine Lomholt Hansen. 

Bestyrelsen lavede en opfølgning på stævnet og var enige om at det var vellykket, selvom der måske skal 

foretage nogle små justeringer til næste gang. 

Stævneudvalget har ytret ønske om at få mulighed for at holde et stævne senere på året. 

Bestyrelsen besluttede at anmode stævneudvalget om at lave et økonomisk overslag over et sådan. 

Sommerens aktivitetsprogram blev gennemgået, og der er planlagt rideture samt undervisning med Lone 

Würts. Det kan der læses om på Gladur's hjemmeside og i det kommende klubblad 

Vi vil i det kommende klubblad appellere til klubbens medlemmer om at komme med indlæg til bladet 

Efter en forespørgsel på hingsteannonce i vores blad blev vi enige om, at en annonce koster kr.175,00 

svarende til et medlemskab. Medlemmer har ret til én gratis annonce om året 

Hanne Nymann vil søge fonde om penge til et lydanlæg. 

Næste møde bliver 11. august kl. 19.00 hos Hanne Nymann. 

Bestyrelsesmøde 1/4-08 
Tilstede var Dorthe Odgård, Louise Lund, Hanne Andersen og Hanne Nymann Kristensen. Stine Lomholt var 

fraværende. 

 Klub-bladet : Planlægningen af det næste blad foregår umiddelbart efter stævnet den 10. maj. Send gerne 

materiale til bladet senest den 5/5-08 til Hanne Andersen, e-mail: hanne.brusi@jubii.dk 

 Dyrskue : Der blev talt om dyrskuet (hovdagen den 1/6-08) Louise Lund og Hanne Nymann Kristensen 

arrangerer en stand. Se kalenderen. 

Har nogen lyst til at give en hånd med er man hjertelig velkommen. Ligger du inde med materiale eller 

mailto:hanne.brusi@jubii.dk


ideer, som kan bruges på standen, kontakt Louise eller Hanne NK.louise-

lund@mail.dk eller nymann@paradis.dk 

Udvalgene : Med hensyn til arrangementer fra udvalgene, blev vi enige om at Stine Lomholt skal være 

opsamler af ideerne, og efter godkendelse af resten af bestyrelsen, sender det videre til Lisbeth Sandgrav, 

som sætter det på hjemmesiden. E-mailstine-lomholt-hansen@ofir.dk 

Turudvalget : Der er kommet forslag fra turudvalget til en weekendtur i Klosterheden 24.-25. maj, godt 

initiativ. Se kalenderen. 

Måneskinsturen flyttes, efter ønske fra flere, til den 14/6-08. 

Mad til stævnet : Der blev talt om at lave helstegt pattegris med tilbehør, som kan købes for 75 kr. pr. 

person, dette kræver dog tilmelding af min. 30 personer. 

Tilmelding sættes på hjemmesiden 

Bestyrelsesmøde 5/3-2008 
Med hensyn til opholdssted for klubben, er situationen den, at Køre- og rideklubben Gladur er 

hjemmehørende i Lemvig og Struer kommuner. 

Klubbens effekter opbevares hos en af klubbens medlemmer. 

Med hensyn til baneforhold er vi enige om at leje os ind på en bane fra gang til gang, når der er 

arrangementer. 

Da vi i øjeblikket er i den lykkelige situation at have nogle meget aktive udvalg, er vi nødt til at minde om, at 

forslag til aktiviteter/ planlagte aktiviteter meddeles til bestyrelsen, som fungerer som tovholder og har 

overblik over, at der ikke sker kollision mellem flere aktiviteter på én gang. Bestyrelsen vil hermed til 

enhver tid være bekendt med, hvilke aktiviteter, der foregår i Glaður regi. Og at der kun foregår aktiviteter, 

som Glaður vil lægge navn til. 

Vi blev enige om at understrege, at AL SKRIFTLIG KOMMUNIKATION FRA KLUBBENS BESTYRELSE ER EN 

SAMLET BESTYRELSES BESLUTNING. 

Klubben er blevet gjort bekendt med, at vores repræsentant i Friluftsrådets nye kredsbestyrelse hedder 

Poul Henning Knudsen og bor i Kibæk. Han kan via Dorte Odgaard kontaktes ved problemer eller spørgsmål 

i forbindelse med tur/ naturridning. 

Bestyrelsesmøde 6/2-2008 
Tilstede var Hanne Andersen, Dorthe Odgaard, Louise Lund, Hanne Nymann Kristensen og Stine Lomholt 

Hansen. 

Konstituering af bestyrelse: Vi ender med at konstituere os som følger: 
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-          Dorthe Odgaard, formand 

-          Hanne Andersen, næstformand 

-          Hanne Nymann Kristensen, kasserer 

-          Louise Lund, medlem 

-          Stine Lomholt Hansen, sekretær 

Hanne A. har ændret de småting i vedtægterne, som hun fik mandat til på generalforsamlingen. De 

reviderede vedtægter er lagt ud på hjemmesiden. De sendes også ud til nye medlemmer sammen med 

sidste nye blad samt velkomstbrev. 

Der har i år ikke været de store problemer med manglende betaling fra medlemmer. Hanne A. har taget 

kontakt med dem, der har glemt. 

Vi bliver enige om at tage kontakt til Anne og Harry og lade dem komme med et udspil til leje af klublokale 

samt ret til at ride ud derfra. Stine forfatter et brev. 

Der er forslag om at holde et lokalt forårsstævne incl. aftensmad for klubmedlemmer d. 10. maj på Ingrid 

og Frits´nye bane. Vi snakker om noget i retning af 100 kr pr person. Vi bliver enige om at arbejde videre 

med det. 

Vi gennemgår de eksisterende udvalg og deres sammensætning. 

Og vi ender med at have følgende: 

Undervisningsudvalg: 

-          Hanne Nymann Kristensen 

-          Dorthe Odgaard 

-          Gitte Lovmand 

Turudvalg: 

-          Stine Lomholt Hansen 

-          Erik Lillebo 

-          Inge Rohde 

-          Janni Jensen 

Juniorudvalg: 

-          Lonnie Dalgaard 

-          Jonna Houe 

-          Solveig Stephansen 

Stævneudvalg: 

-          Louise Lund 

-          Hanne Nymann Kristensen 

-          Ingrid Dalgaard 

Festudvalg: 

-          Hanne Andersen 



-          Dorthe Odgaard 

-          Palle Høyberg 

-          Liselotte Bæklund 

Baneudvalget nedlægges, da vi ikke har noget fast bane-tilholdssted. 

Vi aftaler at fortsætte rækken af vellykkede fællesture: 

Tur fra Dorthe Odgaard lørdag d. 26/4-08 kl. 13. 

Eventuelt med deltagelse af hestevogn. Der vil blive serveret kaffe og kage ved hjemkomst. 

Midnatstur lørdag d. 21/6-08 kl. 20. fra Verner. Turen vil blive i passende tempo, da det jo er mørkt! Og der 

vil blive serveret sandwiches undervejs. 

Tilmelding!!! 30 kr.  

Hanne A. foreslår en fælles weekend-tur til Rold Skov. 

Vi bliver enige om at lægge den i slutningen af sommerferien d. 9.-10. august. 

Læs mere på http://www.rold-hesteophold.dk 

Hanne N. og Louise vil gerne stå for en Gladur-stand på Lemvig Dyrskue. De arbejder på det. 

Næste møde: onsdag d. 2/4-08 kl. 19. hos Hanne A. 

 Generalforsamling 2008 
Onsdag den 23. januar hos Hanne Andersen, Lemvig. 

19 Glaður-medlemmer mødte op på den årlige generalforsamling, nye medlemmer såvel som gamle. Det 

var derfor også nødvendigt med en præsentationsrunde af de fremmødte, inden mødet kunne tage sin 

start. 

Referat jf. dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent: Preben Andersen blev valgt som dirigent og Lisbeth Sandgrav som referent.  

2. Bestyrelsens beretning Beretningen blev fremlagt af StineLomholt og godkendt uden bemærkninger. 

Beretningen kan ses i sin fulde ordlyd andetsteds.  

3. Aflæggelse af regnskab v. kassereren: Hanne gjorde rede for et flot regnskab. Årets resultat udgjorde 

7.884,15 kr., og den samlede kassebeholdning var på 19.684,97 kr. Klubben har fået et tilskud fra DI på 

3.500 kr., som er øremærket til at lave en bane. Der blev også gjort opmærksom på, at man som medlem af 

en lokalklub automatisk har et DI basis medlemskab og derfor har adgang til alle DI’s arrangementer.  

4. Fastlæggelse af kontingenter: Kontingenter for 2008 blev ved sidste generalforsamling ændret til 350 kr. 

for et familiemedlemskab, 175 kr. for et seniormedlemskab og 125 kr. for et juniormedlemskab. 

Kontingenterne fortsætter uændret for 2009.  

5. Indkomne forslag 

   a. Hvilket logo skal klubben fremover bruge? Klubbens oprindelige logo samt et logo fremstillet i 

forbindelse med klubbens 25 års jubilæum blev vist og diskuteret. Forsamlingen blev enig om, at det gamle 

http://www.rold-hesteophold.dk/


logo er unikt, let genkendeligt og ”det de andre klubber kender os for”. Derudover signalerer det også det 

Glaður betyder, nemlig glad og munter.  

Enkelte gav udtryk for, at jubilæumslogoet i deres øjne var mere attraktivt at gå rundt med. Der blev i den 

sammenhæng gjort opmærksom på, at anvendelsen af dette logo kan give oprethavsproblemer. 

Det blev med stort flertal besluttet, at klubben kun har ét logo, nemlig det oprindelige ”glade” Glaður logo. 

   b. Udbetaling af telefonpenge til bestyrelsesmedlemmer: Der var forslag om, at man som 

bestyrelsesmedlem skal have udbetalt 200 kr. årligt som tilskud til dækning af telefonregninger, 

internetforbrug mm. Forsamlingen var enig om, at det var vigtigt at få præciseret, hvem der vil få ret til 

telefonpenge, så det ikke løber løbsk, da foreningen jo primært er baseret på frivilligt arbejde.  

Det blev derfor vedtaget, at medlemmer siddende i bestyrelsen (ikke suppleanter) vil få ret til 200 kr.årligt i 

telefonpenge. Pengene udbetales sidst på regnskabsåret, og det kræves, at man som min. har siddet i 

bestyrelsen i et halvt år. Derudover kan bestyrelsen belønne personer, der har gjort en særlig indsats, i 

form af en gave f.eks. en Glaður T-shirt. 

   c. Redaktionelle korrektioner af klubbens vedtægter: Vedtægterne er svære at forstå. Det foreslås derfor, 

at der foretages forskellige korrektioner af vedtægterne. 

Det blev besluttet, at åbenlyse stavefejl rettes, og at kontingentbeløbene ikke skal være en del af 

vedtægterne, da de fastsættes hvert år på generalforsamlingen. Vedtægterne skal i øvrigt bringes i 

overensstemmelse med generalforsamlingsbeslutning af 15. oktober 2006.  

Bestyrelsen skal herudover lave et forslag til reviderede vedtægter, som skal fremlægges til behandling på 

en kommende generalforsamling.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant: Dorte Odgård, Hanne Nymann Kristensen og Louise Lund 

blev valgt ind i bestyrelsen. Herudover blev der valgt to suppleanter. Som 1. suppleant blev Inge Rohde (2 

år) valgt og som 2. suppleant blev Lonnie Dalgaard (1 år) valgt. 

7. Valg af 2 revisorer (2 år på skift): Harry Lauesen er nuværende revisor og har et år endnu, Lisbeth 

Lystbæk blev valgt som revisor for 2 år.  

8. Eventuelt: Her blev drøftet løst og fast bl.a. de nye regler i ”Lov om hold af heste”, der trådte i kraft 1. 

januar 2008 - dog med nogle overgangsordninger. Heste må bl.a. ikke længere stå i spiltov, loftshøjden skal 

være 2,60 m., og der skal være tilstrækkeligt luftskifte. Den vedtagne lov om hold af heste kan læses på DI’s 

hjemmeside  

Alle medlemmer blev opfordret til at tage initiativ til arrangementer, bl.a. med ture forskellige steder i 

klubbens geografiske område. 

Lisbeth Lystbæk ville gerne ud af turudvalget, mens Jonna Houe, Solveig Stephansen og Lonnie Dalgaard 

gerne ville oprette et juniorudvalg. 

Referent: Lisbeth Byskov Sandgrav  

Dirigent: Preben Andersen 

Bestyrelsens årsberetning for året 2007 

På grund af sygdom og fraflytning fra området er der 2 bestyrelsesmedlemmer, som er trådt ud af 

bestyrelsen i det foløbne år. 



Jeg har derfor lovet at oplæse beretningen for det forløbne år. 

Da prisen for ridebane med videre er steget fra 5000 kr. til 7.200 kr. pr år, har vi set os nødsaget til at 

opsige lejekontrakten med Mølgård. 

Vi har efterfølgende lejet lokalet og retten til at holde til dér for 1.200 kr. pr år. 

Vi har i den nuværende bestyrelse set på, hvor mange af vore medlemmer der benyttede sig af ridebanen, 

og det har kun været 2 – 3 ryttere om året, af vore klubmedlemmer, som ikke i forvejen har opstaldet på 

Mølgård, der har benyttet banen. 

Der har i år været afholdt stævne og ”Islænderhestens dag”, men det har vi betalt særskilt for.. 

Lonnie Dalgaard har i år undervist børn og unge på banen og Lisbeth Sandgrav har undervist voksne. 

Betaling for bane og leje af heste har underviserne selv afregnet med Harry 

Efter et lidt turbulent år var det lidt svært at få gang i klubarbejdet. Det startede med planlægning af 

stævnet, og det er altså et kæmpestort arbejde. Lisbeth var koordinator på det og uddelegerede arbejde 

efter en arbejdsseddel, som vi blev enige om, og så trak alle i arbejdstøjet. 

Lisbeth og Lonnie var nok dem som trak det største læs, mens Hanne og jeg mest var praktiske grise, og 

ikke mindst Anne fra Mølgård +Ingrid Dalgaard lavede et rigtig godt cafeterie, som var godt besøgt - men vi 

trak nu alle et stort læs. 

Der var planlagt en weekend i maj måned med spisning, overnatning og ture i Klosterheden, men den 

måtte aflyses, da der kun var få tilmeldt. 

Den 24. juni havde vi Klosterheden rundt etape 1 start fra Risbæk gl. skole med 7 deltagende ryttere. 

Den 18. august blev der afholdt Gladur stævne, og der var mange, som kom og roste os for arrangementet. 

Den 26. august afholdtes 2. etape af Klosterheden rundt med start fra p-pladsen i Fousing svinget . Der 

deltog 10 ryttere. 

Den 16. september gennemførte vi 3. etape af Klosterheden rundt med start fra Mølgård med 14 ryttere. 

Alle 3 ture var guidet af Lisbeth (Det er hun nu god til). 

Den 20. november var Jorun fra foderfirmaet Hippolyt her og holdt foredrag om fodring. Det var en virkelig 

god aften. Jorun er en god foredragsholder og er desuden dyrlæge. Hun har selv 7 islandske heste og 

forsker en del i sommereksem. 

Efter foredraget med 15 lyttende deltagere og Ingrids godt kaffe og kage var vi ude og kikke på fam. 

Dalgaards heste. Det gav lige det sidste for rigtig at forstå, hvad det var, hun havde stået og talt om. Tak til 

fam. Dalgaard for at lægge hus og heste til. 

Den 1. december var vi 6 ryttere nede i Lemvig by og ride hele byen rundt med juleklædte heste. Det gik 

virkelig godt. Selvom der var mange mennesker på gågaden, rørte det ikke hestene,.Vi tilbød trækture for 

10 kr. 



Den 8. december havde vi juletur i skoven med efterfølgende gløg og æbleskiver plus en lækker 

smørrebrødskage, som Ingrid Dalgaard havde fået i overskud. Der var 10 deltagere. 

Den efterfølgende julefrokost blev aflyst pga. kun 3 tilmeldte. 

Den 30. december havde vi en nytårstur i Klosterheden med start fra Mølgård. Der var 14 ryttere med 

Hanne Andersen som guide, men Lisbeth Sandgrav var så sød at bistå med sin hjælp. 

Tak for ordet 

2007  

Bestyrelsesmøde 22/7-07 

Ingrid fremlægger opgørelse af regnskabet. Flot økonomi! 

Det forestående stævne planlægges i detaljer: 

Baneleje er 800,-/dag. 

Hanne har bestilt sløjfer. 

Vi har brug for nogen krus med håndtag til øl-tölt. Hanne finder nogen. De glas vi har fra sidste stævne kan 

gives som præmier i öl-tölt. 

Pokaler skal indsamles og graveres. Lonnie indsamler. 

Dommere: Verner og Gunner Karlsen har sagt ja. Hanne tager kontakt til Skáti og Litla og forhører, om de 

evt. har dommere. 

Lisbeth laver på stedet detail-liste over, hvem der har hvilke opgaver før, under og efter stævnet… 

Der foretages en ringerunde til nogen af de medlemmer, vi har forventet ville deltage i stævnet, og som 

endnu ikke har meldt sig til. Det giver bid…!  

Søndag d. 30. september er der islandshestens dag. 

Vi skal have lidt forhånds PR i avisen. 

Vi lejer banen for en dag. 

Aktiviteter fra kl. 11- 16. 

Planlagte aktiviteter: 

Erik og Verner giver hestevognsture. 

Trækketure på ”bestyrelsens heste m.m.” 

Små guidede rideture v. Harry. 

Programsat gangartsopvisning. 

Nyt PR- materiale. 

Bål. 

Kaffe, the og sponsorkager til salg 

Gladur bestyrelsesmøde 27/6-07 
Tilstede var Gumse, Hanne, Lisbeth og Stine. 



Dagsorden:  

- Stævne. 

- Hjemmeside 

- Blad. 

- Juniorudvalg 

-  Arrangementer/ture. 

 Stævne holdes 18. august. Sidste tilmelding 1. august. 

Dommere: Hanne snakker med Gunnar Karlsen. Gumse snakker med Ingeborg. Hanne orienterer Verner 

om, at han skal være dommer. 

Vi satser på Bolette som speaker. 

Program/ tidsplan udarbejdes af Gumse og Lisbeth. 

Anne og Ingrid står for maden, dvs. AL forplejning. Hanne minder dem om det. 

Rytterfest: Vi ser hvor mange der er med på en rytterfest. Så bestiller vi pizza fælles og hygger os. (Stine 

skaffer menu-kort.) 

Stine bestiller ridebanen hos Anne og Harry. Og orienterer om, at vi stiller telt op dagen før. 

Parkering på marken som sædvanlig. 

Gumse ordner med is og fryser. 

Vi sørger selv for øl og sodavand. (Plastsodavand.) Enhedspris 10 kr. 

Gumse bestiller telt m. borde og alt. 

Rosetter skal ses efter. De ligger på Mølgaard. 

Pokaler indsamles. 

Hjemmeside: Lisbeth tager sig af at lave ny hjemmeside. 

Blad: Stine og Hanne flikker et blad sammen. 

Evt. hingsteannoncer: Stine spørger Louise Lund. Lisbeth spørger Jette Frederiksen. 

Gumse skriver formandens ord. 

Juniorudvalg: Der er kommet en henvendelse fra Snegla ang. Juniorudvalgssamarbejde.mellem Glagur, 

Snegla, Skári og Litla. Lisbeth spørger Lonnie, om hun vil være kontaktperson til juniorudvalg. Gumse får 

besked herom. 

Arrangementer/ ture: Lisbeth vil udarbejde ”Klosterheden rundt” tur over 3 søndage. Invitation til de 4 

andre klubber. 


